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PROTOKÓŁ NR XXXIV/2021 

Z SESJI RADY POWIATU W STARACHOWICACH ODBYTEJ  
W DNIU 25 – LISTOPADA – 2021 ROKU 

 
 

Przewodnicząca Rady – Bożena Wrona otworzyła o godzinie 9ºº posiedzenie 
XXXIV sesji Rady Powiatu w Starachowicach. 

 
 

W sesji wzięło udział 20 radnych, wobec powyższego Rada Powiatu mogła 
obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Na sekretarza obrad, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona – wobec braku 

sprzeciwu ze strony radnych, powołała radnego Marka Maciukajcia.    
 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, iż wszystkie materiały zostały 
umieszczone w aplikacji e–Sesja, celem zapoznania radnych z nimi. 

 
Ad.2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że proponowany porządek obrad radni 

otrzymali w aplikacji e–sesja. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Starachowickiego na lata 2021 – 2029, 
c) w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet dla radnych Rady 

Powiatu w Starachowicach, 
d) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Starachowickiego,  
e) w sprawie podjęcia współpracy z Gminą Starachowice w zakresie 

uruchomienia i prowadzenia mieszkania chronionego dla 
usamodzielnianych wychowanków pieczy zastępczej, 

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  
w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2022 r., 

g) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Starachowice  
z przeznaczeniem na działania związane z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 w związku z realizacją projektu 
pn. "Walka z epidemią COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego"  
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego,  

h) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Brody z przeznaczeniem na 
działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
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Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, 

i) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Mirzec z przeznaczeniem na 
działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, 

j) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Pawłów z przeznaczeniem 
na działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego,  

k) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Wąchock z przeznaczeniem 
na działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Informacja o sytuacji finansowej Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Starachowicach. 
6. Informacja dotycząca działalności kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w Kielcach na terenie Powiatu Starachowickiego. 
7. Raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Starachowickiego na lata 2016-2020 z perspektywą do 2022”.  
8. Wnioski i oświadczenia radnych. 
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
10. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
11. Zakończenie obrad. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż w dniu  

23 listopada  2021r. wpłynęło do niej pismo Pana Piotra Babickiego, w którym 
składa rezygnację z funkcji Starosty Starachowickiego. W związku z powyższym, 
koniecznym jest podjęcie stosownej uchwały. Zaproponowała, aby przyjęcie 
rezygnacji Starosty Starachowickiego zgodnie z art. 31a ust. 1 i 2 ustawy  
o samorządzie powiatowym, zostało wprowadzone w punkcie 8 porządku obrad,  
z zachowaniem dalszej ciągłości numeracji.  

 
Kolejno zapytała, czy ktoś z radnych chce zgłosić uwagi w sprawie zmian  

w porządku obrad. 
 

 Radna Danuta Krępa poinformowała, że w imieniu Klubu radnych Prawo  
i Sprawiedliwość Rady Powiatu w Starachowicach wnosi o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji punktu dotyczącego przyjęcia „stanowiska 
wspierającego polskie służby na granicy polsko-białoruskiej”. 
Zaproponowała, aby ww. stanowisko wprowadzić w punkcie 9 porządku 
obrad, z zachowaniem dalszej ciągłości numeracji.  

 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 

poddała pod głosowanie wniosek formalny w sprawie zmian w porządku obrad sesji 
polegający na wprowadzeniu w punkcie 8, punktu dotyczącego podjęcia uchwały  
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w sprawie: przyjęcia rezygnacji Starosty Starachowickiego i rezygnacji Zarządu 
Powiatu w Starachowicach, z zachowaniem dalszej ciągłości numeracji. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 15 głosach „za”, 2 „wstrzymujących 
się” i 4 „nieobecny”, rozszerzono porządek obrad sesji. 
 

Kolejno, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poddała pod głosowanie 
wniosek formalny w sprawie zmian w porządku obrad, polegający na wprowadzeniu 
w punkcie 9, punktu dotyczącego podjęcia stanowiska wspierającego polskie służby 
na granicy polsko-białoruskiej, z zachowaniem dalszej ciągłości numeracji. 

 
W przeprowadzonym głosowaniu przy 18 głosach „za” i 3 „nieobecny”, 

rozszerzono porządek obrad sesji. 
 
P wprowadzonych zmianach, porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Starachowickiego na lata 2021 – 2029, 
c) w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet dla radnych Rady 

Powiatu w Starachowicach, 
d) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Starachowickiego,  
e) w sprawie podjęcia współpracy z Gminą Starachowice w zakresie 

uruchomienia i prowadzenia mieszkania chronionego dla 
usamodzielnianych wychowanków pieczy zastępczej, 

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  
w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2022 r., 

g) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Starachowice  
z przeznaczeniem na działania związane z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 w związku z realizacją projektu 
pn. "Walka z epidemią COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego"  
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego,  

h) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Brody z przeznaczeniem na 
działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, 

i) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Mirzec z przeznaczeniem na 
działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, 

j) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Pawłów z przeznaczeniem 
na działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
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Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego,  

k) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Wąchock z przeznaczeniem 
na działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Informacja o sytuacji finansowej Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Starachowicach. 
6. Informacja dotycząca działalności kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w Kielcach na terenie Powiatu Starachowickiego. 
7. Raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Starachowickiego na lata 2016-2020 z perspektywą do 2022”.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia rezygnacji Starosty Starachowickiego 

i rezygnacji Zarządu Powiatu w Starachowicach. 
9. Podjęcie stanowiska wspierającego polskie służby na granicy polsko-

białoruskiej. 
10. Wnioski i oświadczenia radnych. 
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
12. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
13. Zakończenie obrad. 

 
 

Ad. 3a) i 3b) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 
2021 rok oraz uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

Projekty uchwał stanowią załączniki Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu 

 

Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poprosiła 
Panią Magdalenę Zawadzką Skarbnika Powiatu o przedstawienie powyższych 
projektów uchwał łącznie. 
 

Skarbik Powiatu Magdalena Zawadzka przedstawiła powyższe projekty uchwał 
wraz z uzasadnieniami, zgodnie z załącznikami do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż powyższe projekty 

uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 

W trakcie dyskusji głos zabrali: 
 

 Radna Danuta Krępa, stwierdziła, że bardzo nie korzystnym jest odstąpienie 
od wykonania przebudowy kilku przejść dla pieszych, co uzasadniane jest 
brakiem ofert w prowadzonych postępowaniach. Dodała, że Powiat otrzymał 
bardzo duże środki na ich wykonanie. Przypomniała, że na jednej  
z poprzednich sesji podnosiła kwestię przejścia dla pieszych na  
ul. Piłsudskiego w Starachowicach, a dodatkowo ww. kwestię podnosili 
również mieszkańcy, przy czym dziś mówi się, że te przejścia nie zostaną 
wykonane. Wskazała, że nie będą wykonane przejścia na ul. Piłsudskiego,  
ul. Iłżeckiej, ul. Długiej i ul. Szkolnej w Starachowicach. Wobec powyższego 



5 

 

zapytała, co dalej z tymi przejściami. Podkreśliła, że należało dołożyć 
wszelkich starań, żeby wykonać te zadania, ponieważ Powiat otrzymał środki 
rządowe na ich wykonanie, a tym czasem są one całkowicie wycofane  
z budżetu i WPF.  

 
 Radny Dariusz Stachowicz w odniesieniu do informacji o wpływie do 

budżetu Powiatu środków w kwocie 3 mln 18 tys. zł z Ministerstwa Finansów 
na uzupełnienie subwencji ogólnej, które zostały przeznaczone na zadanie 
inwestycyjne roczne polegające na wykupie gruntów pod drogi powiatowe, 
zapytał Zarząd Powiatu, czy w budżecie na 2022 rok, znajdą się środki na 
budowę chodnika dla pieszych w miejscowości Młynek przy ul. Działki. 
Dodał, że w ww. sprawie składał interpelację, a w odpowiedzi od Starosty 
uzyskał informację, że w celu realizacji zadania koniecznym jest dokonanie 
wykupów gruntów. Mając na uwadze powyższe, stwierdził, że w jego ocenie 
nie ma żadnych przeciwskazań aby zaplanować taką inwestycję w roku 
przyszłym. 
 

 Starosta Piotr Babicki poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytania 
dotyczące przejść dla pieszych Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  
w Starachowicach Andrzeja Klimczaka.   
 

 Pan Andrzej Klimczak wyjaśnił, że w naborze podstawowym, ogłoszonym 
przez Wojewodę Świętokrzyskiego w marcu br., Powiat zgłosił 22 wnioski na 
poprawę bezpieczeństwa dotyczącego przejść dla pieszych. W wyniku 
przeprowadzonego naboru, w miesiącu sierpniu, ogłoszono, że wszystkie te 
wnioski zostały zakwalifikowane do dofinansowania. Na tej podstawie,  
w połowie miesiąca września ZDP ogłosił przetargi. Po zebraniu  
i przeanalizowaniu ofert, stwierdzono, że wszystkie oferty, poza miejscowością 
Wąchock, gdzie mają być modernizowane 2 przejścia, wszystkie inne oferty 
przekraczały zaplanowane kwoty. Biorąc to pod uwagę, unieważniono te 
postępowania i ponownie ogłoszono przetargi. Część ofert nadal była wyższa, 
niż zakładano. Pan Andrzej Klimczak podkreślił, że należy mieć na uwadze, 
że ceny robót drogowych w drugim półroczu znacznie zdrożały, a ponadto 
lokalne firmy nie miały wystarczającej siły roboczej. Dodał, że na każde  
z przejść wpłynęło po jednej, maksymalnie po dwie oferty. Kolejno zaznaczył, 
że podjęto rozmowy z gminami, w wyniku których ustalono, że zostaną 
zwiększone środki na wykonanie tych zadań do kwot wynikających z ofert. 
Podsumowując poinformował, że na terenie miasta Starachowice,  
z 12 zgłoszonych przejść zostanie wykonanych 9 przejść dla pieszych, przy 
czym prace będą realizowane w 2022 roku zgodnie z zaplanowanym 
harmonogramem. W kwestii przejść pozamiejskich wyjaśnił, że część przejść 
zostanie zrealizowana na podobnych zasadach, tj. samorządy zwiększą 
zaplanowane kwoty w celu wykonania tych inwestycji, przy czym  
w przypadku przejścia da pieszych na ul. Widok w miejscowości Ruda, gdzie 
oferta dwukrotnie przewyższała zaplanowaną kwotę, zdecydowano  
o odstąpieniu od tego zadania. Podsumowując poinformował, że obecnie ZDP 
jest na etapie kompletowania dokumentów i zawierania umów  
z Wykonawcami, a z 22 przejść zostanie wykonane 16.   
W kwestii ul. Piłsudskiego, mając na uwadze składane petycje przez 
mieszkańców i podnoszone głosy przez radnych, zdecydowano o zgłoszeniu  
8 wniosków w naborze uzupełniającym ogłoszonym przez Wojewodę, w tym  
2 przejścia na ul. Piłsudskiego. Poinformował, że na dzień dzisiejszy  
(tj. 25 listopada 2021r.) ten nabór nie został rozstrzygnięty. Wyjaśnił, że listę 
zadań do dofinansowania zatwierdza Premier Rządu, po uprzedniej ocenie  



6 

 

i rekomendacji przez Wojewodę. Dodał, że w dniu wczorajszym (tj. 24 
listopada 2021r.) Powiat otrzymał pisemną informację od Wojewody, że  
2 przejścia dla pieszych przy ul. Piłsudskiego znajdują się na liście 
rezerwowej zadań rekomendowanych przez Wojewodę. Dodał, że mając na 
uwadze zapisy ustawy i wytyczne Wojewody, dotyczące wymogu zawarcia  
i przedłożenia do Wojewody, umowy z Wykonawcą zadania do dnia  
15 grudnia, zdecydował o ogłoszeniu postępowań na wybór wykonawcy prac 
na przejściach dla pieszych na ul. Piłsudskiego. Podsumowując 
poinformował, że żadna oferta nie wpłynęła, a mając na uwadze konieczny 
czas na przeprowadzenie takiego postępowania, niemożliwym już będzie 
zawarcie umowy z Wykonawcą w wyznaczonym czasie. Dodał, że ustawa  
o Rządowym Funduszu Rozwoju Dróg, jak i program, są wieloletnie, zatem 
możliwym będzie powtórzenie tych wniosków w roku przyszłym i złożenie 
kolejnych wniosków w celu uzyskania dofinansowania i realizacji kolejnych 
zadań.  

 
 Radna Danuta Krępa zapytała, które dokładnie przejścia dla pieszych na  

ul. Majówka w Starachowicach będą wykonywane. 
 

 Pan Andrzej Klimczak wskazał, że będą to 3 nw. przejścia: na wysokości 
kolektury Lotto, na wysokości dyskontu Biedronka oraz na wysokości pralni. 
Dodał, że prace będą obejmowały również poprawę nawierzchni asfaltowej  
i chodników wraz z ich doświetleniem. 

 
W kwestii zgłoszonej przez radnego Dariusza Stachowicza, Pan Andrzej 
Klimczak wyjaśnił, że konieczne są analizy w kwestii wykorzystania środków 
przeznaczonych na wykup gruntów. Dodał, że już w tym roku brano pod 
uwagę budowę chodnika w miejscowości Młynek. Jednocześnie 
poinformował, że możliwym, jest że na początku przyszłego roku zostaną 
rozpoczęte działania zmierzające do wykonania zadania, również te dotyczące 
wykupu niezbędnych gruntów.  
 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady Bożena 
Wrona zakończyła dyskusję. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu, przy 20 głosach „za” i 1 „nieobecnych”, Rada 
Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXIV/263/2021 z dnia 25 listopada 2021 roku  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
W związku z dalszym brakiem pytań, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 20 głosach „za” i 1 „nieobecnych”, Rada 
Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXIV/264/2021 z dnia 25 listopada 2021 roku  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Starachowickiego na 
lata 2021 - 2029.  
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3c) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet dla 
radnych Rady Powiatu w Starachowicach. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona przedstawiła treść projektu uchwały 

zgodnie z załącznikiem do protokołu. Jak poinformowała, na podstawie art. 5 
ustawy z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób 
zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, 
ustawodawca znowelizował zapis art. 21 ust. 5 ustawy o samorządzie powiatowym. 
W wyniku tych zmian ustawodawca zmienił miesięczny limit maksymalnej 
wysokości diet radnych. Limit ten został podwyższony do 2,4  krotności kwoty 

bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze 
stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r.  
o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie 
niektórych ustaw. Dotychczas limit ten wynosił 1,5 krotność kwoty bazowej.  
Ponadto zgodnie z art. 18 ustawy, zmiany te mają zastosowanie do ustalenia 
wysokość diet od dnia 1 sierpnia 2021 r. 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  

 
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  

12 głosach „za”, 8 „wstrzymujących się” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę  
Nr XXXIV/265/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 
roku w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet dla radnych Rady Powiatu 
w Starachowicach. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 3d) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Starachowickiego. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona przedstawiła treść projektu uchwały 

zgodnie z załącznikiem do protokołu. Jak poinformowała, na podstawie art. 11 
ustawy z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób 
zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, 
ustawodawca wprowadził zmiany w ustawie o pracownikach samorządowych 
dotyczące zasad wynagradzania pracowników samorządowych pochodzących  
z wyboru. Podniesiono przelicznik kwoty bazowej stanowiącej podstawę do ustalenia 
maksymalnej ustawowej wysokości wynagrodzenia pracowników samorządowych 
pochodzących z wyboru z 7 krotności do 11,2 krotności. Ponadto zgodnie z nowym 
rozporządzeniem Rada Ministrów w dniu 25 października 2021 r. w sprawie 
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wynagradzania pracowników samorządowych zostały określone nowe kwoty 
maksymalnych kwot wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego oraz 
dodatku specjalnego dla osób wybranych na funkcję starosty. Dodała, że zgodnie  
z art. 18 ustawy, zmiany te mają zastosowanie do ustalenia wysokość wynagrodzeń 
należnych od dnia 1 sierpnia 2021 r. Jednocześnie wskazała, że w uzasadnieniu do 
projektu uchwały, w przedostatnim zdaniu w drugim akapicie, koniecznym jest  
wykreślenie słowa „do” przed liczbą 30, co wynika bezpośrednio z zapisu paragrafu 
6 rozporządzenia w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

 Radny Dariusz Stachowicz zapytał w jakim przedziale mieszczą się stawki 
kwot podane w projekcie uchwały, będące podstawą do uposażenia Starosty. 
Zapytał czy są to kwoty minimalne, maksymalne, czy są jakieś „widełki” dla 
ustalenia wynagrodzenia Starosty. 

 
 Radna Danuta Krępa w imieniu Klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość 

poprosiła o 10 minut przerwy. 
 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona ogłosiła  

10-minutową przerwę. 
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji. 
 
Kolejno w dyskusji głos zabrali: 

 
 Radna Danuta Krępa zapytała Zarząd Powiatu, w jakiej sytuacji finansowej 

jest w tej chwili Powiat, ponieważ w podsumowaniu 3 lat pracy Starosty 
zapisane jest, że Powiat nadal wymaga polityki oszczędnościowej. Zapytała, 
czy Powiat jest w dobrej kondycji finansowej i czy możliwym jest ustalenie 
takiego wynagrodzenia dla Starosty Babickiego, który rezygnuje z pełnionej 
funkcji w czasie „afery kadrowej szpitala”. Dodała, że w dniu 30 stycznia 
2020 roku, Klub radnych Prawo i Sprawiedliwość wnioskował o odwołanie 
Pana Piotra Babickiego z funkcji Starosty, a dodatkowo w dniu 24 listopada 
2021r. Klub ponownie złożył wniosek o jego odwołanie. Podsumowując 
zapytała, czy Powiat jest w tak dobrej kondycji finansowej żeby ustalić 
wynagrodzenie dla Starosty w górnym pułapie. 
 

 Radny Sławomir Rymarczyk, w nawiązaniu do wypowiedzi radnej Danuty 
Krępy stwierdził, że żadnej „afery kadrowej w szpitalu” nie było. Ponadto 
dodał, że ostania podwyżka uposażenia Starosty miała miejsce kilka lat 
temu, a dodatkowo w 2018 roku, na mocy ustawy wynagrodzenie zostało 
obniżone. Podkreślił, że zmiany zostały wprowadzone ustawowo.  
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 Radca Prawny Sebastian Iskra wyjaśnił, że poziom wynagrodzenia dla 
Starosty ustala Rada Powiatu na podstawie obowiązujących przepisów. 
Wyjaśnił, że ustawodawca przewidział maksymalne wynagrodzenie 
zasadnicze dla starostów w kwocie 10 430 zł oraz maksymalną wysokość 
datku funkcyjnego w kwocie 3 450 zł. Natomiast w projekcie uchwały, kwota 
dodatku funkcyjnego jest niższa. Dodał, że przepisy wchodzą w życie z dniem 
1 listopada br., natomiast mają zastosowanie do ustalenia wynagrodzenia dla 
„włodarzy”, od dnia 1 sierpnia br. Projekt uchwały zawiera rozdzielenie 
wynagrodzenia od dnia 1 sierpnia br. do dnia 31 października br. oraz od 
dnia 1 listopada. Podsumowując podkreślił, że zaproponowane 
wynagrodzenie dla Starosty nie jest maksymalne, jakie wynika z przepisów, 
ale odpowiada obowiązującym przepisom. 
 

 Radna Danuta Krępa przyznała, że rzeczywiście dodatek funkcyjny zamiast 
3 450 zł, wynosi 3 300 zł, więc jest niższy o 150 zł od maksymalnego. 
Stwierdziła, że proponowane wynagrodzenie jest bardzo wysokie i w sytuacji 
Powiatu i atmosfery, w jakiej rezygnuje Pan Starosta, w ocenie Klubu 
ustalenie takiego wynagrodzenia jest niezasadne. 
 

 Radca Prawny Sebastian Iskra odniósł się poruszanej kwestii sytuacji 
finansowej Powiatu. Stwierdził, że to nie jego rolą jest ocena sytuacji 
finansowej, a jedynie przedstawienie i ocena obowiązujących przepisów 
prawa. Podkreślił, że zaproponowane kwoty poszczególnych części 
wynagrodzenia mieszczą się w ramach maksymalnych kwot ustalonych przez 
ustawodawcę. Ponadto wskazał, że zostało również ustalone minimalne 
wynagrodzenie, które powinien otrzymywać starosta. W świetle zapisu 
uchwały Nr I/7/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 22 listopada 
2018 roku, wynagrodzenie zasadnicze, funkcyjne i specjalne, w łącznej 
kwocie nie odpowiada minimalnemu wynagrodzeniu, obecnie 
zagwarantowanemu w obowiązujących przepisach prawa.  
 

 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, że nie otrzymał odpowiedzi na swoje 
pytanie, a Radca Prawny skupił się jedynie na maksymalnych kwotach. 
Dodał, że podstawową kwestią jest określenie minimalnych kwot, ponieważ 
nigdzie nie jest zapisane, że starosta ma otrzymywać maksymalne możliwe 
wynagrodzenie. Podkreślił, że pyta o widełki wynagrodzenia, tj. kwoty 
minimalne i maksymalne. Ponadto zwrócił uwagę że zaproponowane 
wynagrodzenie zasadnicze jest na maksymalnym poziomie, a jedynie dodatek 
funkcyjny jest niższy. 
 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła że nie ma możliwości kształtowania 
poziomu wynagrodzenia Starosty, ponieważ zostało ono ustalone, a teraz jest 
oczekiwanie, że Rada zagłosuje. Poinformowała, że Klub wnioskuje  
o obniżenie wynagrodzenia, a mieszkańcy mają prawo wiedzieć jaka to kwota. 
Wskazała, że wynagrodzenie zasadnicze to 10 430 zł, dodatek funkcyjny 
3 300 zł, dodatek specjalny 4 119 zł oraz dodatek stażowy co łącznie stanowi 
około 20 tys. zł.  
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 Radca Prawny Sebastian Iskra podkreślił, że jego rolą jest przekazanie 
informacji o zasadach wynagrodzenia, które są ukształtowane aktualnie. 
Ponadto wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych, 
wynagrodzenie starosty w ciągu miesiąca nie może przekroczyć 11,2 
krotności kwoty bazowej, tj. nieco ponad 20 tys. zł, natomiast nie może być 
niższe niż 80% maksymalnej kwoty, tj. około 14.5 tys. Wobec tego widełki to 
od około 14,5 tys. zł do około 20 tys. zł. 
 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, że pierwszy raz, wszyscy radni z komitetu 
Marka Materka zgodzili się z rządem Prawa i Sprawiedliwości i zgodnie 
przedłożyli maksymalne stawki wynagrodzenia dla Starosty.  
 

 Radny Dariusz Stachowicz zapytał, dlaczego znając widełki w jakich ma 
mieścić się wynagrodzenie Starosty, Rada ma głosować za maksymalnym 
wynagrodzeniem, mając w świadomości w jakiej sytuacji finansowej znajduje 
się Powiat. 
 

 Radca Prawny Sebastian Iskra wskazał, że przedstawił aktualne stawki 
wynagrodzenia wynikające z przepisów prawa. Zaproponowane w uchwale 
stawki po zliczeniu przekraczają 17 tys. zł, więc mieszczą się w ramach 
maksymalnej kwoty. Dodał, że biorąc pod uwagę funkcję Starosty 
Starachowickiego, maksymalne możliwe wynagrodzenie dla niego może 
wynosić około 18 tys. zł. 
 

 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, że maksymalna kwota zgodnie  
z przepisami to ponad 20 tys. zł., a maksymalny poziom sztywnych stawek 
uposażenia Starosty to około 17 tys. zł.  
 

 Radna Agnieszka Kuś zaproponowała, żeby w kwestii obciążenia budżetu 
wynagrodzeniem Starosty wypowiedziała się Księgowa. 
 

 Radna Danuta Krępa zapytała, jakie to będzie miesięczne obciążenie dla 
budżetu po ustaleniu takiego wynagrodzenia i czy Powiat jest stać na takie 
podwyżki 
 

 Radny Sławomir Rymarczyk stwierdził, że została podjęta uchwała  
w sprawie diet, gdzie radni opozycji wstrzymali się od głosu i nie prowadzili 
dyskusji, a teraz prowadzona jest dyskusja nad pensją jednej osoby. 
 

 Radny Dariusz Stachowicz odniósł się do wypowiedzi radnego Sławomira 
Rymarczyka i zapytał kto jest największym beneficjentem podwyżek diet dla 
radnych.  
 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, że radni nie podnoszą sobie diet, bo 
poprzednia uchwała Rady w tej sprawie, określająca procentowo wysokości 
diet, nadal obowiązuje. Podkreśliła, że nadal obowiązuje 47% maksymalnej 
wysokości diety dla radnego niepełniącego funkcji Przewodniczącego Komisji  
i zasiadającego za stołem prezydialnym. Zaznaczyła, że radni Klubu PiS nie 
wnioskowali o zwiększenie tej kwoty. 
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 Radny Piotr Ambroszczyk nawiązał do pytania z klubu Prawo  
i Sprawiedliwość, czy Powiat stać na takie uposażenie Starosty. Stwierdził, że 
należy zadać pytanie czy Powiat jest stać na utrzymywanie Rady i czy 
państwo jest stać na utrzymywanie takich struktur jak powiaty ziemskie 
będące ”strukturami upośledzonymi”. Podsumowując stwierdził, że kwestia  
1 tysiąca wynagrodzenia Starosty w przypadku, gdy złożył on rezygnację,  
w skali Powiatu nie jest tak istotna i należy już zakończyć tą dyskusję.  
 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, że Powiat Starachowicki i Gmina 
Starachowice istnieją i funkcjonują, a Pan Marek Materek powinien się zająć 
funkcjonowaniem Gminy.  
 

 Radny Dariusz Stachowicz podkreślił, że radni pytali o maksymalny  
i minimalny poziom wynagrodzenia i chcieli zapytać czy trzeba płacić 
Staroście maksymalne wynagrodzenie. Chcieli zasugerować czy Powiat jest 
na pewno stać na maksymalne stawki i czy są one adekwatne do aktualnej 
sytuacji. Stwierdził, że Rada powinna skupić się na zasadności ustalenia 
wynagrodzenia w możliwych widełkach, a nie na indywidualnych 
insynuacjach poszczególnych osób. 
 

 Radny Piotr Ambroszczyk wyjaśnił, że stwierdzenie „powiaty ziemskie są 
strukturą upośledzoną” dotyczyło bardzo ograniczonych dochodów własnych, 
np. w porównaniu do gmin.  
 

 Radna Joanna Główka stwierdziła, że radni chcą w powiecie działać zgodnie 
z prawem i nie chcą być sterowani przez miasto i władze miasta. Stwierdziła, 
że radni czują się dyskryminowani. Dodała, że Powiat ma pieniądze, otrzymał 
duże środki tylko należy nimi dobrze gospodarować. Wskazała przykład 
Zespołu Szkół Zawodowych nr 3 przy ul. Szkolnej, gdzie radni wnosili o jej 
utrzymanie na swoim miejscu i remontowanie, a ktoś z zewnątrz mówi że 
trzeba ją przenieść.  
 

 Radny Piotr Ambroszczyk przypomniał, że kiedy nie było widoków na 
dotację to był pomysł przeniesienia szkoły, ale gdy środki się pojawiły, 
zdecydowano o rewitalizowaniu szkoły. 
 

 Radny Paweł Brzozowski poprosił, aby Skarbnik Powiatu wypowiedziała się 
w kwestii, w której została poproszona i jednocześnie zawnioskował  
o zakończenie dyskusji w tym punkcie.  
 

 Skarbnik Powiatu Magdalena Zawadzka poinformowała, że w budżecie 
Powiatu Starachowickiego na rok 2021 zostały zaplanowane wynagrodzenia 
w kwotach odpowiadającym przepisom i angażom pracowników, również 
uchwale określającej wynagrodzenie Pana Starosty. Różnica pomiędzy 
wynagrodzeniem Starosty wynikającym z obowiązującej uchwały, a tym 
zaproponowanym w nowej uchwale to kwota około 7 tys. zł miesięcznie.  
W funduszu wynagrodzeń Starostwa Powiatowego, są zabezpieczone środki 
na podwyżkę tego wynagrodzenia, w kwocie o jakiej powiedziała. 
Przypomniała, że na pracodawcy ciąży obowiązek zabezpieczenia środków  
na wypłatę, w związku z podwyżką wynagrodzeń.   
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W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada Powiatu w Starachowicach 
przy 11 głosach „za”, 1 „przeciw”, 8 „wstrzymujących się” i 1 „nieobecny”, 
zdecydowała o zakończeniu dyskusji w kwestii podjęcia uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Starachowickiego. 

 
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  

11 głosach „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę  
Nr XXXIV/266/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 
roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Starachowickiego. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

  
Ad. 3e) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy z Gminą Starachowice  
w zakresie uruchomienia i prowadzenia mieszkania chronionego dla 
usamodzielnianych wychowanków pieczy zastępczej. 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Wiesława Daszkowskiego 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Starachowicach  
o przedstawienie powyższego projektu uchwały. 

  
Pan Wiesław Daszkowski przedstawił powyższy projekt uchwały zgodnie  

z załącznikiem Nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisję 
Budżetu i Finansów. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

 Radny Dariusz Stachowicz zapytał czy Powiat będzie ponosił jakieś koszty  
z tytułu prowadzenia mieszkania. 
 

 Pan Wiesław Daszkowski poinformował, że projekt porozumienia, jaki 
Powiat otrzymał z Gminy Starachowice zawiera obowiązki Powiatu w tym 
zakresie. Koszty funkcjonowania mieszkania są podzielone pomiędzy Powiat  
a Gminę. Powiat będzie ponosił koszty bieżącego utrzymania, tj. opłaty 
czynszowe i media, a Gmina podjęła się zatrudnienia kadry i opieki nad 
wychowankami pieczy zastępczej. Dodał, że wymogiem prowadzenia 

mieszkania chronionego jest zapewnienie wsparcia przez specjalistów 
(pracownik socjalny, psycholog i inni w zależności od potrzeb). 
 

 Radny Dariusz Stachowicz poprosił o kwotowe określenie udziału Powiatu  
w zadaniu. 
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 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski wyjaśnił, że współpraca pomiędzy Gminą  
a Powiatem będzie polegała na przygotowaniu przez Gminę tego mieszkania, 
(tj. wyremontowanie i wyposażenie) i Powiat nie będzie ponosił tych kosztów. 
Dodatkowo, Gmina deklaruje wykonywanie bieżących remontów. Po stronie 
Powiatu będą opłaty związane z czynszem i mediami. Kwota według stawek 
obowiązujących, jaką obecnie można szacować to około 1 tys. zł miesięcznie, 
ale należy pamiętać, że wychowanek opuszczający pieczę ma się uczyć 
samodzielności, wiec będzie on ponosił część tych kosztów.    
 

 Radny Piotr Ambroszczyk poinformował, że Gmina Starachowice poniosła 
około 40 tys. zł kosztów związanych z adaptacją i remontem tego mieszkania 
i powinno ono być gotowe do zamieszkania od miesiąca stycznia 2022 roku.  
 

 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, że na przyszłość takie kwestie,  
o których dyskutowano powinny się znajdować w treści uchwały, co 
pozwoliłoby na skrócenie obrad. 

 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady Bożena 

Wrona poddała uchwałę pod glosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  
20 głosach „za” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIV/267/2021 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie podjęcia współpracy  
z Gminą Starachowice w zakresie uruchomienia i prowadzenia mieszkania 
chronionego dla usamodzielnianych wychowanków pieczy zastępczej. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 3f) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu  
z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 
powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2022 r. 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Marcina Sowuli Dyrektora 
Wydziału Komunikacji i Dróg o przedstawienie powyższego projektu uchwały. 

  
Pan Marcin Sowula przedstawił powyższy projekt uchwały zgodnie  

z załącznikiem do niniejszego protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 
poddała uchwałę pod glosowanie. 
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W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  
20 głosach „za” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIV/268/2021 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz 
wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu  
w 2022 r. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3g) – 3k) 
 

Podjęcie uchwał w sprawie: 
g) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Starachowice z przeznaczeniem na 

działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata  
2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego,  

h) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Brody z przeznaczeniem na działania 
związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19  
w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią COVID-19 na 
terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, 

i) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Mirzec z przeznaczeniem na 
działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-
2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego, 

j) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Pawłów z przeznaczeniem na 
działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią  
COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-
2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego,  

k) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Wąchock z przeznaczeniem na 
działania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią 

 COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-
2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego. 

 
Treści powyższych projektów uchwał stanowią załączniki  

Nr 14 – Nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poprosiła 
Panią Magdalenę Zawadzką Skarbnika Powiatu o przedstawienie powyższych 
projektów uchwał łącznie i przeprowadzenie dyskusji łącznie. 
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Skarbik Powiatu Magdalena Zawadzka przedstawiła powyższe projekty uchwał, 

zgodnie z załącznikami do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż powyższe projekty 
uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Budżetu i Finansów. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 

poddała uchwały pod glosowania. 
 
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  

19 głosach „za” 1 „brak głosu” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIV/269/2021 
Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Starachowice z przeznaczeniem na działania 
związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 w związku  
z realizacją projektu pn. "Walka z epidemią COVID-19 na terenie Powiatu 
Starachowickiego" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  
20 głosach „za” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIV/270/2021 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Gminie Brody z przeznaczeniem na działania związane z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. 
"Walka z epidemią COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-
2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  
20 głosach „za” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIV/271/2021 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Gminie Mirzec z przeznaczeniem na działania związane z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. 
"Walka z epidemią COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-
2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu. 
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W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  
20 głosach „za” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIV/272/2021 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Gminie Pawłów z przeznaczeniem na działania związane z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 w związku z realizacją projektu pn. 
"Walka z epidemią COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego" w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-
2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu. 

 
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach, przy  

20 głosach „za” i 1 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXIV/273/2021 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Gminie Wąchock z przeznaczeniem na działania związane  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 w związku z realizacją 
projektu pn."Walka z epidemią COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego"  
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na 
lata 2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 4 

 
Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż przedmiotowe 

sprawozdanie zostało przekazane Radnym w aplikacji e-Sesja. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu. 
 

 W dyskusji głos zabrali: 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, że w okresie od poprzedniej sesji, Starosta 
Piotr Babicki w mediach przepraszał Prezydenta Starachowic Marka Materka 
i mieszkańców. Wobec powyższego zapytała, za co Starosta przepraszał 
mieszkańców.   
 

 Starosta Piotr Babicki poinformował, że oświadczenie które złożył było 
jasne, klarowne i w tej kwestii nie ma nic więcej do powiedzenia.  

W związku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania, Przewodnicząca Rady 
przeszła do realizacji kolejnych punktów porządku obrad. 
 
Ad. 5 
 

Informacja o sytuacji finansowej Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach. 

Treść powyższej informacji stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu. 
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Przedmiotową informację przedstawiła Pani Magdalena Moskal Główny 
Księgowy Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach.  

 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, że powyższa informacja 

została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej oraz 
Komisję Budżetu i Finansów. 

W trakcie dyskusji głos zabrali: 

 Radna Danuta Krępa zapytała o niepokojący wynik finansowy szpitala. 
Dodała, że wynik finansowy za miesiące  lipiec – wrzesień, kiedy szpital nie 
był szpitalem covidowym, to zaledwie kilka oddziałów miało wyniki dodatnie,  
a pozostałe oddziały były na minusie, i wtedy kiedy szpital jest covidowy,  
ta sytuacja również jest. Stwierdziła, że jak szpital nie jest covidowy, to te 
wyniki powinny być lepsze. Dodała, że na ostatnim posiedzeniu Rady 

Społecznej była informacja za I półrocze br. i wówczas strata wynosiła 
101 892 zł, przy czym w tym czasie szpital też był covidowy, natomiast od 
czerwca do września strata również jest duża. Zapytała dlaczego ten wynik 
pogorszył się w stosunku do 2020 rok. 
 

 Radna Agnieszka Kuś przypomniała, że na poprzedniej sesji prosiła 
Dyrektora o udzielenie informacji dotyczącej zwiększenia zatrudnienia  
w okresie od 1 stycznia do końca września tego roku o ponad 60 etatów  
i takiej odpowiedzi nie dostała. Pismo jakie otrzymała zawierało ogólną 
odpowiedź, że taka była potrzeba i nic złego się nie zadziało. Natomiast 
konsekwencją tej „potrzeby” jest decyzja Dyrektora o rezygnacji. Dodała że 
pytała o konkretną informację dotyczącą stanowiska i ilości osób bez 
podawania nazwisk. Zapytała, kto kazał zatrudniać ludzi z opozycji do grupy 
rządzącej w powiecie. Stwierdziła, że Prezydent oczernia radnych z klubu PiS 
na facebooku w swoich wpisach. Dodała, że na poprzedniej sesji było 
mówione, że jest wszystko w porządku, zatrudnienie 60 osób było potrzebne, 
a sytuacja szpitala jest dobra. Zapytała o ile wzrosły koszty wynagrodzenia  
w porównaniu do takiego samego okresu roku poprzedniego. Stwierdziła, że 
radni z klubu PiS nie mogą być oskarżani, niedopuszczalne są oszczerstwa  
w mediach, a jeżeli są kwestie do wyjaśnienia to powinna być prowadzona 
merytoryczna dyskusja.   
 

 Radny Piotr Ambroszczyk zapytał, jaka była przewidywana wysokość straty 
szpitala do końca tego roku i czy sprawozdanie finansowe za ubiegły rok 
zostało zatwierdzone. 
 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, że o wysokości przewidywanej straty 
napisał wczoraj (tj. 24 listopada 2021r.) na facebooku Pan Marek Materek, 

napisał że przewidywana strata, to strata w wysokości 6 mln zł.  
 

 Radna Maria Salwa zapytała, czy jest przewidywany dla pracowników 
szpitala jakiś dodatek covidowy, taki jak był w poprzednim okresie gdy szpital 
był covidowy. Dodała, że wszystkie poradnie funkcjonują, a lekarze  
i pielęgniarki są bardzo narażeni na zachorowanie.  
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, że główną rolę w kwestii 
polityki kadrowej w szpitalu ma dyrektor. Dodał, że analizując kolejne lata,  
do końca 2019 roku różnice w zatrudnieniu były na poziomie 1 – 2 etatów. 
Natomiast w roku 2020, nastąpiło ogromne zamieszanie. Na koniec  2020 
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roku w PZOZ było 769 etatów przeliczeniowych, gdzie w 2018 roku było 808 
etatów. Wyjaśnił, że wielu pracowników, w wyniku przekształcenia szpitala 
odchodziło z pracy, min. w związku z zakazem pracy lekarzy w kilu 
jednostkach, dodatkowo wystąpiły zaburzenia związane z funkcjonowaniem 
szpitala, w konsekwencji przejścia 50% personelu pielęgniarek na zwolnienia, 
a szpital musiał zapewnić ochronę i funkcjonowanie poszczególnych 
oddziałów. Dodał, że już wtedy był przyrost o około 30 etatów w grupie 
personelu nazywanego pomocą medyczną. Ponadto, PZOZ wówczas miał 
charakter regionalny, a nie tylko powiatowy. Dodatkowo zaznaczył, że 
pojawiły się nowe funkcje, np. punkty pobrań wymazowych, które trzeba było 
zorganizować, zatrudnić ludzi i zapewnić ich funkcjonowanie. Kolejno 
wyjaśnił, że w związku z dostosowaniem do przepisów prawa, przesunięto 
pracowników z personelu średniego do niższego i to różnica o 37 etatów. 
Następnie zaznaczył, że zmieniły się standardy obsługi w związku  
z COVID – 19. Podsumowując stwierdził, że dyrektor podejmował działania 
kadrowe w celu zapewnienia ciągłości usług w szpitalu, a po dokonaniu przez 
niego analizy twierdzi, że dyskusja o tzw. białym personelu jest zbędna, bo 
tego personelu brakuje. Dodał, że zatrudniono kilkunastu lekarzy zza 
wschodniej granicy, a mimo to nadal ich brakuje. Uznał, że jedyna grupa 
zawodowa która wymaga analizy to administracja i obsługa szpitala, gdzie 
nastąpił wzrost zatrudnienia o 11,6 etatu w okresie od grudnia 2018 do 
września 2021, dodatkowo 2 pracowników w zakresie technicznego 
utrzymania szpitala. Stwierdził, że faktycznie można rozmawiać o zasadności 
zatrudnienia maksymalnie około 10 osób. W kwestii sytuacji finansowej 
PZOZ, poinformował, że na jego wynik, istotny wpływ mają zaburzenia 
związane z jego przekształcaniem. Wyjaśnił, że decyzja o przekształceniu 
szpitala w covidowy, lub świadczący wszystkie inne usługi wydawana jest 
danego dnia, ale napełnienie szpitala pacjentami w obydwu przypadkach 
trwa kilka tygodni. Ponadto, zaznaczył, że obecnie nie jest płacone za puste 
łóżka w szpitalu covidowym, co też ma istotny wpływ na wynik finansowy. 
Podsumowując zaznaczył, że straty wynikające ze zmian w funkcjonowaniu 
szpitala powinny być rekompensowane i należy podnosić tą kwestię zarówno 
u Wojewody jak i w NFZ.  
 

 Radna Agnieszka Kuś zapytała, który Członek Zarządu Powiatu nadzoruje 
obecnie szpital. Ponadto ponownie zaznaczyła, że prosiła o wyjaśnienie 
wzrostu zatrudnienia w administracji, a takiej informacji od poprzedniej sesji 
od dyrektora nie uzyskała. Kolejno zacytowała wpis Prezydenta Starachowic 
Marka Materka na facebooku cyt. „nie mogę dopuścić do tego, żeby kolejna 
wojna działaczy jednej partii doprowadziła do zniszczenia największej 
wartości jaką posiada Powiat Starachowicki, czyli Powiatowego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej.” Zapytała cyt. „Jaka wojna? Jakie zniszczenie?”, skoro 

wszystko co się zadziało w szpitalu było zasadne. Zwróciła się do Prezydenta, 
żeby podawać wiarygodne informacje i nie oskarżać radnych PiS o coś, na co 
wpływu nie mają tj. na zatrudnienie w szpitalu. 
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski wyjaśnił, że informacje jakie podawał, 
przedstawiał na podstawie posiadanej wiedzy i doświadczenia oraz informacji 
przekazywanych przez Dyrektora na posiedzeniach Zarządu Powiatu i Rady 
Społecznej.  
 

 Radny Dariusz Stachowicz na podstawie uzyskanych informacji i wyjaśnień 
od Dyrektora PZOZ i Wicestarosty, z których wynika, że wszystkie działania 
kadrowe były zasadne, zapytał, co było źle, skoro ze stanowisk rezygnuje 
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nieetatowy Członek Zarządu Powiatu nadzorujący szpital, Starosta i Dyrektor 
PZOZ. Kolejno odniósł się do wypowiedzi Wicestarosty, dotyczącej 
konieczności podjęcia kroków zmierzających do wspierania szpitala. Zapytał, 
czy takie działania już zostały podjęte czy dopiero Zarząd zamierza 
podejmować takie próby. 
 

 Radny Mirosław Wojciechowski, stwierdził, że wyjaśnienia Wicestarosty 
Dariusza Dąbrowskiego są wiarygodne i obiektywne, a dyskusja i kłótnia 
dotyczy czegoś, co powinno być już dawno wyjaśnione pomiędzy Zarządem 
Powiatu a Dyrektorem. Dodał, że Pan Prezydent nie pomaga szpitalowi i miał 
więcej do powiedzenia, a osobą która ma najwięcej do powiedzenia jest Pan 
Starosta, bo to on odpowiada za szpital. Dodał, że afera wokół szpitala nie 
pomaga mu i źle wpływa na jego wizerunek, a potrzebni są wykwalifikowani  
i kompetentni ludzie do pracy i pacjenci, żeby szpital mógł funkcjonować. 
 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, że cyt. „Pan prezydent wznieca pożar, 
gasi, później ogłasza sukces, a nas obwinia tym wszystkim co się dzieje i tak 
nie powinno być”. Kolejno, w związku z tym, że to Starosta nadzoruje szpital, 
zapytała jaką rolę miał Pan Robert Sowula.  
 

 Starosta Piotr Babicki poinformował, że Pan Robert Sowula był Członkiem 
Zarządu Powiatu, który w kontekście wspólnej umowy Zarządu był 
odpowiedzialny na szpital. 
 

 Radna Agnieszka Kuś zapytała, kto teraz jest odpowiedzialny za szpital. 
 

 Starosta Piotr Babicki wyjaśnił, że formalna odpowiedzialność leży po 
stronie Starosty.  
 

 Radna Agnieszka Kuś zapytała, za co jest odpowiedzialna nowa Członek 
Zarządu Powiatu.  

 
 Starosta Piotr Babicki poinformował, że formalny podział kompetencji 

Zarządu jest w fazie ustalania. 
 

 Radna Maria Salwa poinformowała, że szpitalowi i pracownikom potrzebny 
jest spokój, a Powiat odpowiada za Powiatowy Zakład Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach. Stwierdziła, że Zarząd Powiatu powinien pochylić się nad 
swoją odpowiedzialnością, a nie właściwym jest jeśli szpital staje się polem 
manewru Prezydenta. 
 

 Prezydent Marek Materek poinformował, że cyt. „Jak państwo zauważyliście 
moje nazwisko przewijało się na tej sali kilkadziesiąt razy w czasie tej 
kadencji, którą mamy. Państwo na pewno zauważyliście, że mojej obecności 
przez ostatnie 3 lata na sesjach Rady Powiatu nie było. Nie uczestniczyłem  
w sesjach. Jedyną sesją w której uczestniczyłem była sesja kiedy było 
zaprzysiężenie Zarządu w 2018 roku. Zgadzam się z panią doktor Salwą, że 
ktoś wywołał zbędne zamieszanie. Pani doktor ma oczywiście rację. Szanowni 
państwo nigdy nie użyłem słowa afera w kontekście tego co zadziało się  
w szpitalu powiatowym. Jeśli chodzi o wypowiedź pana doktora 
Wojciechowskiego, absolutnie panie doktorze nie ma pan mnie za co 
przepraszać. Dlatego, że każdy z nas ma prawo do wypowiadania własnych 
opinii. Pana opinia jest taka, moja jest odmienna. Dlatego, że kiedy jeszcze 
aktualny Zarząd nie był zaprzysiężony to ja jeździłem z panią poseł Agatą 
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Wojtyszek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej po to, żeby zabezpieczyć środki na termomodernizację Powiatowego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej. I za to pani poseł serdecznie dziękuję. Panu 
prezesowi Ryszardowi Dziwińskiemu, który także uczestniczył w tych 
rozmowach. Także dziękuję za to zaangażowanie, bo staraliśmy się zawsze 
wspólnymi siłami doprowadzić do tego, żeby szpital funkcjonował najlepiej 
jak się tylko da. Później w momencie kiedy nowy Zarząd nastał, 
deklarowałem, że mogę pracować w Społecznej Radzie Szpitala po to, żeby 
wspierać szpital w tych działaniach, które będą podejmowane. Tak się jednak 
nie stało. Do Rady Społecznej weszła inna osoba w związku z tym odsunąłem 
się od tego co dzieje się w szpitalu. Nie interesowałem się tym, nie wpływałem 
na to co tam się dzieje. Z prostego względu, wierzyłem, że wszystkie osoby 
odpowiedzialne, czuwają nad tym, kontrolują na bieżąco i że dyrekcja 
podejmuje właściwe decyzje. Jeśli chodzi o ilość etatów to zwróćcie uwagę, że 
w mojej wypowiedzi, w moim wpisie na Facebooku nie było podanej ilości 60 
etatów. Była podana informacja o tym, że jest znaczący wzrost zatrudnienia 
ale nie było żadnej informacji dotyczącej tego o ile etatów chodzi. To państwo 
radni podaliście tę informację podczas sesji. Więc prośba, żebyście państwo 
zweryfikowali kto mówi prawdę. Pan Starosta Dariusz Dąbrowski dziś 
sprecyzował, że chodzi tylko i wyłącznie o ok. 10 etatów, z czego 3 etaty to 
były osoby związane w jakiś sposób z moim Komitetem Wyborczym. I drodzy 
państwo 2 z tych osób honorowo zrezygnowały z pracy w szpitalu po 
ujawnieniu tej informacji przeze mnie na Facebooku. Ja tym osobom 
serdecznie dziękuję dlatego, że one zachowały takie standardy jakich  
w Polsce i Europie nikt jeszcze nie widział. Tym osobom należy się szacunek  
i podziękowanie. I z tego miejsca serdecznie im za to dziękuję. Oczywiście 
przyjrzymy się w przyszłości dokładnie temu jak funkcjonował szpital jak 
funkcjonowały pozostałe etaty. Jeśli chodzi o trzecią osobę to ta osoba 
zadeklarowała także, że zrezygnuje ze stanowiska i także jej serdecznie za to 
dziękuję. Szanowni państwo, chciałbym także podziękować Staroście 
Starachowickiemu Piotrowi Babickiemu i Robertowi Sowuli Członkowi 
Zarządu Powiatu dlatego, że oni ponieśli polityczną odpowiedzialność za 
ruchy, których nie wykonywali osobiście, oni ponieśli polityczną 
odpowiedzialność, podali się do dymisji, co jest naprawdę wyrazem 
najwyższego, najwyższych standardów jakich w Polsce i w Europie po prostu 
ciężko znaleźć. Dziś poprosiłem Starostę Piotra Babickiego, aby wycofał swoją 
rezygnację. Jednak pan Starosta odmówił wycofania tej rezygnacji  
i zaproponował na Starostę Piotra Ambroszczyka, którego w ramach naszego 
komitetu uzgodniliśmy, że będzie kandydatem na Starostę. Chciałbym 
podziękować z tego miejsca szanowni państwo także prezesowi Prawa  
i Sprawiedliwości panu Jarosławowi Kaczyńskiemu dlatego, że jego dobre oko 
na nasze miasto sprawia, że przez ostatnie lata do Starachowic i Powiatu 
Starachowickiego popłynęły ogromne fundusze, które pomagają nam 
zmieniać Starachowice, zmieniać Powiat Starachowicki. Wspólnie z posłem 
Krzysztofem Lipcem zabiegałem o termomodernizację Zespołu Szkół 
Zawodowych nr 3 i ta termomodernizacja jest właśnie w trakcie, możemy 
obserwować te prace. Zabiegaliśmy o Centrum Nauki Kopernik i także to się 
udało. I takich projektów mógłbym wymieniać wiele, które nie dotyczą pracy 
Prezydenta Miasta, a Powiatu. I które z panem posłem Krzysztofem Lipcem 
realizowałem na co dzień. Po to, żeby państwa wspierać. Czy państwo 
widzieliście, żebym przychodził na sesję Rady Powiatu i mówił o tym? 
Starałem się tego unikać. Zawsze występowaliśmy z panem posłem na 
konferencjach prasowych w miejscach, które były wcześniej uzgodnione.  
To dobre oko prezesa Kaczyńskiego na nasze miasto i nasz Powiat sprawiło, 
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że Starachowice będą miały dwie obwodnice, obwodnicę Wąchocka,  
a właściwie trzy obwodnice, północno-zachodnią, a także przebudowę drogi 
krajowej 42, czyli połączenie z drogą krajową numer 9. To są sukcesy, które 
zawdzięczamy wprost jednemu człowiekowi jest to prezes PiS Jarosław 
Kaczyński. Chciałbym w tym miejscu szanowni państwo przeprosić 
serdecznie panią Starostę Danutę Krępę i panią Joannę Główkę za moje 
zachowanie podczas sesji Rady Powiatu w początku tej kadencji. Pani 
Starosta Danuta Krępa i pani Asia Główka to są osoby, które z Klubu 
Radnych PiS miały okazję współpracować ze mną bezpośrednio gdy byłem 
Prezydentem miasta. Pani Starosta była wtedy Dyrektorem Ośrodka Pomocy 
Społecznej, który podlegał mnie. Pani Joanna Główka była radną Rady 
Miejskiej i mieliśmy okazję współpracować. Pani Asia zawsze była znana jako 
osoba, która ma największe społeczne wyczucie sytuacji w mieście i powiecie. 
I za to pani serdecznie dziękuję. Wtedy szanowni państwo próbowałem 
zapewne państwo radni Prawa i Sprawiedliwości pamiętają jak w trakcie sesji 
jeszcze próbowałem, żeby stworzyć wielką koalicję, żeby Klub Radnych PiS 
wszedł do koalicji rządzącej PowiatemStarachowickim w tej kadencji. To się 
nie udało. Ale w mieście mimo tego, że nie posiadamy koalicji z klubem 
Prawa i Sprawiedliwości zawsze mogę liczyć na wsparcie radnych miejskich 
wybranych z list Prawa i Sprawiedliwości. Myślę, że czas najwyższy, żebyśmy 
naprawili ten błąd, który trafił nam się na początku tej kadencji samorządu. 
Dlatego chciałbym zaproponować, aby umowa koalicyjna, którą dziś 
podpisaliśmy została rozszerzona o Prawo i Sprawiedliwość, żeby pani 
Starosta Danuta Krępa została nieetatowym Członkiem Zarządu Powiatu,  
a pani Joanna Główka została Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu. Serdecznie 
państwa zapraszam do współpracy, bo wiem, że wspólnymi siłami będziemy 
mogli dalej zmieniać miasto i Powiat Starachowicki. Serdecznie dziękuję.” 
 

 Radna Agnieszka Kuś powiedziała, że nie dziwnym jest, że nazwisko 
Prezydenta pojawia się, ponieważ na sali siedzi jego tata. Następnie 
stwierdziła, że jeżeli Prezydent mówi o swoich sukcesach w Powiecie to 
wiadomo, kto nim zarządza. Kolejno poinformowała, że cyt. „Pan prezydent 
mówi o standardach, o nepotyźmie i kolesiostwie siedząc praktycznie obok 
swojego ojca w Zarządzie, gdzie wiemy, tak nam powiedział na poprzedniej 
Sesji pan Ambroszczyk, że pan jest liderem i pan ma prawo wybierać 
Członków Zarządu. Chodziło tutaj o panią Beatę Stąpor. I tak też my 
wiedzieliśmy od początku, że tak się zadziałało…”, Pani Agnieszka Kuś 
odniosła się również do sytuacji związanej ze zwolnieniem Sekretarz Miasta 
Pani Beaty Dudy. Kolejno przeczytała wpis z Facebooka Prezydenta cyt.  
„Z informacji jakie uzyskałem zatrudnienie w jednostce wzrosło o około  
60 etatów.” Wobec tego stwierdziła, że Prezydent potwierdza i umieszcza taką 
informację na Facebooku i mówi o 60 etatach, gdzie później mówi o trzech 
etatach.  
 

 Prezydent Marek Materek poinformował, że cyt. „Rzucanie fałszywych 
oskarżeń jest po prostu czymś, co do czego nie powinno dochodzić. Natomiast 
jeśli chodzi o to do czego doszło w Urzędzie Miejskim to powiem pani pani 
radna, że słowa potrafią bardziej ranić niż różne ruchy kadrowe, które się 
wykonuje. Ja usłyszałem z ust jednej osoby, że to co zrobiłem z panią Beatą 
to było nieludzkie. I wie pani ja się z tym nieludzkie. Ja się z tym zgodziłem. 
Znaczy nie inaczej, że jedna rozmowa i padło, że moje zachowanie  
w stosunku do jednej osoby jest nieludzkie. Ja powiedziałem, że nieludzkie 
jedyną rzeczą nieludzką, którą kiedykolwiek zrobiłem w życiu i w swojej  
7 letniej karierze jako Prezydenta miasta to było zachowanie w stosunku do 
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pani Beaty Dudy. I za to panią Beatę Dudę już kilkukrotnie przeprosiłem.  
A przedwczoraj pojechałem do niej z kwiatami zapraszając ją do tego, żeby 
wróciła do Starachowic i pracowała dalej w naszym zespole. Ja błędy staram 
się naprawiać jeśli je popełniam, tak samo przepraszam panią Danutę Krępę 
dlatego, że uważałem, że jej się te przeprosiny zawsze należały i należą to 
samo, samo jej zachowanie. Dlatego, że moi współpracownicy wtedy mówili  
o tym, że pracownicy MOPS-u planują protest w momencie kiedy pani 
Danuta Krępa wróci do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, że planują 
wyjść przed budynek i protestować przeciwko jej powrotowi. I tylko dlatego 
my się rozstaliśmy, bo tak naprawdę proponowałem pani Staroście Danucie 
Krępie pracę na innym stanowisku z tym samym wynagrodzeniem, które 
miała jako dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Szanowni 
państwo ja staram się zawsze patrzeć na drugiego człowieka. Zawsze staram 
się z szacunkiem traktować innych ludzi. I myślę, że pani Danuta Krępa  
i pani Joanna Główka w oparciu o moją współpracę z nimi, którą mieliśmy 
przez kilka lat mogą się wypowiedzieć w tej sprawie czy kiedykolwiek z moich 
ust padło coś co panie odebrałyby źle. W jakikolwiek sposób byście były 
urażone, obrażone przeze mnie w momencie kiedy współpracowaliśmy,  
a współpracowaliśmy bardzo dobrze przez kilka lat. Dziękuję.” 
 

 Radna Joanna Główka stwierdziła, że Prezydent rządzi miastem i tego 
mieszkańcy oczekują, a nie powinien wchodzić w kompetencje Starosty. 
Dodała, że to Starosta wspólnie z Posłem może zabiegać o środki dla Powiatu, 
a zachowanie Prezydenta jest bulwersujące. Dodała, że Prezydent powinien 
się skupić min. na komunikacji miejskiej, ponieważ ludzie starsi nie 
posiadający swoich samochodów, nie maja możliwości transportu 
autobusami. Dodała, że Starosta cyt. „On się musi czuć wartościowym 
Starostą, a nie takim przepraszam za wyrażenie nie chce być popychadłem”. 
 

 Prezydent Marek Materek  powiedział cyt. „Szanowni państwo, to co działo 
się na sali obrad Rady Powiatu na początku tej kadencji to był wynik ustaleń 
koalicyjnych. To tylko i wyłącznie był wynik ustaleń koalicyjnych. Chcę 
przypomnieć państwu, że propozycje współpracy i wejścia do koalicji 
rządzącej otrzymało ode mnie Prawo i Sprawiedliwość. Te negocjacje z PiS-em 
nie zakończyły się pozytywnie. W związku z tym zawarłem koalicję z Polskim 
Stronnictwem Ludowym i Komitetem Wyborczym Razem dla Mieszkańców 
Porozumienie. Tylko i wyłącznie dlatego, że koalicyjne rozmowy z PiS nie 
zakończyły się powodzeniem. Gdyby zakończyły się powodzeniem rozmowy 
koalicyjne z PiS-em, ta koalicja wyglądałaby po prostu inaczej. Ale i pani 
Asia, i pani Danusia wiedzą doskonale, że zawsze dotrzymuję danego słowa. 
Więc jeśli umówiłem się z Panem Dariuszem Dąbrowskim i Panią Izą Wroną  
i Panem Ryszardem Nowakiem na to, że zawrzemy koalicję do końca kadencji 
to po prostu tego danego słowa jak zawsze dotrzymałem. I także teraz ta 

Sesja dzisiejsza propozycja nowego Zarządu wynika z tego, że zawsze 
dotrzymuję danego słowa. Niezależnie od tego jakie koszty z tego tytułu 
ponoszę. Jeśli chodzi o to, o czym pani powiedziała to jest prawda pani jest 
takim społecznym głosem, który bardzo ceniłem w Radzie Miejskiej. Bardzo 
nam pani społecznego głosu w Radzie Miejskiej brakuje. Natomiast cieszę się, 
że jest pani aktywna podczas sesji Rady Powiatu. Na pewno pani Asiu pani 
zauważyła, że mojej obecności tu w Powiecie przez ostatnie 3 lata praktycznie 
w ogóle nie było. Dlatego, że zawsze starałem się budować wizerunek dobry 
Starosty Starachowickiego i nie mieszać się w sprawy powiatu. Angażowałem 
się tylko wtedy kiedy byłem o to proszony przez parlamentarzystów, przez 
panią poseł Agatę Wojtyszek, przez pana posła Krzysztofa Lipca. Kiedy była 
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potrzeba, żeby jechać do Warszawy, do Kielc czy w inne miejsca i zabiegać  
o sprawy powiatu, zawsze to robiłem. I za tą współpracę naszym 
parlamentarzystom starachowickim serdecznie dziękuję, bo ona przyniosła 
zamierzony efekt. To są konkretne inwestycje, które w powiecie są 
realizowane, a które były. byliśmy w stałym kontakcie ze Starostą 
Starachowickim Piotrem Babickim i wszystko uzgodniliśmy wspólnie. Więc 
tutaj nie było żadnej mojej złej woli w tym co robiłem. Ja naprawdę jak pani 
sama zauważyła mam w mieście pracy po kokardę. Dużo więcej niż wielu 
prezydentów, samorządowców w naszym kraju. Natomiast staram się swoje 
obowiązki wykonywać maksymalnie sumiennie z pełnym zaangażowaniem od 
rana do wieczora 7 dni w tygodniu. I starałem się przez ostatnie lata także 
wspierać mojego kolegę starostę starachowickiego Piotra Babickiego w tym, 
żeby misja, której się podjął w powiecie starachowickim także zakończyła się 
sukcesem. I patrząc na te 3 lata wstecz można powiedzieć, że ten sukces 
został odniesiony, bo dzięki wspólnemu zaangażowaniu udało się przejąć od 
Powiatu Starachowickiego jaz na zbiornik Lubianka, który w tej chwili jest  
w trakcie rewitalizacji. Udało się dograć powiatowego Powiatowemu 
Zakładowi Opieki Zdrowotnej termomodernizację szpitala. Podczas wizyty 
pana premiera Morawieckiego w firmie Cerrad rozmawialiśmy o tomografie 
dla szpitala. I ten tomograf w szpitalu jest. Takich przykładów inwestycji 
mógłbym wymieniać wiele. Ale po co, każdemu z państwa poddaję ocenę czy 
to było celowe, zasadne, słuszne, czy nie. Rozumiem państwa rozgoryczenie  
i żal do mnie. Natomiast proszę wyciągnijmy rękę na zgodę. Podajmy sobie tą 
rękę i zacznijmy normalnie, fajnie współpracować. Rozszerzmy Zarząd 
Powiatu po to, żeby wszystkie ugrupowania, które mają swoich 
przedstawicieli w Radzie Powiatu były reprezentowane w Zarządzie. 
Zachęcam państwa do tego. 
 

 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, że cyt. „Wczoraj pan umieszcza na swoim 
Facebooku nie oddamy władzy w powiecie w ręce PiS-u. Na wszystkich 
portalach, na portalu samorządowym była ta informacja, w każdych mediach, 
w gazetach, nie oddamy władzy w ręce PiS-u. Dzisiaj pan mówi, że pan 
proponował na początku koalicję z PiS-em. Teraz pan mówi, że znowu tutaj 
nam proponuje. Mówię o PiS-ie, że proponuje pan jakieś dwa stanowiska. 
Dzisiaj rano pan umieszcza prośbę do kolegi Piotra Babickiego, aby wycofał 
swoją rezygnację i nie dopuścił do tego aby Prawo i Sprawiedliwość dzięki 
temu co wydarzyło się w ostatnim czasie przejęło władzę w powiecie.” Wobec 
tego zapytała Prezydenta, co PiS zrobiło w Powiecie, że nie może dopuścić do 
władzy. Dodała, że gdyby nie Poseł Krzysztof Lipiec, to inwestycje o których 
mówił Prezydent i pieniądze w Powiecie i Gminie, ich by nie było. Ponadto 
zaznaczyła, że cyt. „Dziękuję panu Kaczyńskiemu, dziękuję pan panu posłowi 
Lipcowi. Czyli współpraca z PiS-em układa się wspaniale.” Ponadto, zapytała, 
cyt. „kto tą osobę panu polecił?” 
 

 Prezydent Marek Materek powiedział, że cyt. „Zachowam te informacje dla 
siebie. Natomiast pani radna pani wystąpienie można podsumować  
w skrócie, że zawsze mówiłem prawdę. Bo nie, nie. Przecież my nie oddajemy 
władzy w powiecie w ręce PiS. Ja proponuję, żebyśmy się tą władzą podzielili. 
A to jest zasadnicza różnica.” 
 

 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, że współpraca ze strony posłów jest. 
Zapytał, czy standardem była próba destabilizacji szkolnictwa zawodowego, 
co miało miejsce w związku z przeniesieniem Zespołu Szkół Zawodowych nr 3 
z ulicy Szkolnej na ulicę Leśną. Dodał, że jest zaskoczony propozycją 
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Prezydenta, cyt. „że najpierw pan mówi, że nie oddacie władzy, insynuujecie 
jakieś tutaj nie chciałbym powiedzieć, że mnie nawet mieszacie z błotem tutaj 
osoby, które wam pomagają, a teraz nagle znowu wyciągacie rękę do jakiejś 
współpracy.” Dodał, że zawsze radni klubu PiS przedstawiali chęć współpracy 
 

 Prezydent Marek Materek powiedział, że cyt. „Panie Darku gdyby pan był 
tak łaskaw wymienić chociaż jedno zdanie gdzie obrzuciłem państwa błotem? 
Proszę zacytować co jest tam błotem? Proszę zacytować co jest według pana 
błotem, którym obrzuciłem kogokolwiek?” 
 

 Radny Dariusz Stachowicz przeczytał cyt. „Na przykład związane jest to  
z funkcjonowaniem Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej. Z informacji  
z informacji jakie uzyskałem zatrudnienie w jednostce wzrósł o około  
60 etatów i tutaj strata jaką miał wygenerować szpital na koniec roku była 
planowana na poziomie 6 milionów złotych. Z tych 60 osób trzy nazwiska 
były rodzinnie powiązane z członkami mojego Komitetu Wyborczego. Dwie 
natychmiast zrezygnowały, więcej nazwisk można skojarzyć z innym 
opozycyjnym do nas ugrupowaniem.” 
 

 Prezydent Marek Materek powiedział, że cyt. „Panie Darku dlaczego uważa 
pan, że chodzi o PiS? Gdzie tam jest informacja, że chodzi o Prawo  
i Sprawiedliwość, bo opozycyjnych do nas ugrupowań jest kilka. Dlaczego 
pan domniemuje, że chodzi o Prawo i Sprawiedliwość. Inne ugrupowania dla 
naszego komitetu konkurencyjne. Jakby wszyscy znamy nie chodzi  
o opozycyjne w Radzie Powiatu, bo przecież tam nie ma informacji, że  
w Radzie Powiatu. Tu chodzi o opozycyjne, inne do naszego komitetu ale 
absolutnie nie ma tam mowy o Prawie i Sprawiedliwości, więc dlaczego pan 
mówi, że napisałem coś o Prawie i Sprawiedliwości? Proszę zacytować.” 
 

 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, że tak odebrał te słowa i wszystko, co 
Prezydent mówi można w ten sposób odebrać.  
 

 Prezydent Marek Materek powiedział, że cyt. „Ale panie Darku dlaczego 
próbuje mi pan włożyć w usta słowa, których nigdy nie wypowiedziałem i nie 
napisałem. Dlaczego? Panie Darku kto mówi w tej chwili prawdę pan nie 
potrafiąc zacytować nawet jednego zdania gdzie jest mowa o Prawie  
i Sprawiedliwości. Czy ja mówię o tym jakie miałem intencje pisząc te słowa. 
Proszę mi wyjaśnić z czego to wynika. Bardzo proszę.” 
 

 Radny Dariusz Stachowicz przeczytał cyt.  „Przez wojnę działaczy jednej 
partii straciliśmy w naszym mieście wspaniałe funkcjonujące Polsko-
Amerykańskie Kliniki Serca.” 
 

 Prezydent Marek Materek powiedział, że cyt. „Panie Darku, gdzie tam jest 
mowa o Prawie i Sprawiedliwości? Widzę, że zasada uderz w stół, a nożyce się 
odezwą tu się załączyła. Natomiast ja nigdy nie wskazałem o jaką partię 
chodzi. Nie wiem czemu państwo sobie przypisujecie winę za likwidację 
Polsko-Amerykańskich Klinik Serca, bo ja o tym nie napisałem.” 
 

 Radna Agnieszka Kuś powiedziała, że cyt. „Ja bym prosiła, żeby pan 
prezydent nie stosował takich socjotechnik w stosunku do nas, bo my mamy 
swój rozum i naprawdę umiemy czytać, jak to się mówi między wierszami.”, 
(…) „w pierwszej wersji było nie oddamy władzy w powiecie w ręce PiS-u,  
a później pan napisał Nie oddamy władzy w powiecie w ręce opozycji”, (…), 
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„Jeżeli pan mówi, że jest inna opozycja w powiecie oprócz nas to ja się pytam 
gdzie się ona schowała w szatni, bo ja tej opozycji nie widzę. Rozmawiamy  
o powiecie, rozmawiamy o instytucjach powiatowych. Ja nie wiem o jakiej 
pan innej mówi opozycji. I teraz jeżeli pan zmienia w trakcie w ciągu dnia 
tytuł swojego posta nie oddamy władzy w ręce PiS-u na nie oddamy władzy w 
ręce opozycji to w takim razie to my nie jesteśmy opozycją tylko jest jeszcze 
jakaś inna opozycja o której my nie wiemy cały artykuł, cały artykuł dotyczy, 
dotyczy PiS. Znaczy mówiąc o opozycji pan ma na myśli PiS. Chyba, że jak 
pan nie ma na myśli PiS-u, a taki był tytuł. Ja się odnoszę do tego co było  
w tytule nie do tego co pan później zmienił. To proszę nas uświadomić o jakiej 
opozycji pan nie chce oddać władzy w ręce? Jaka opozycja się kłóci jaka 
opozycja ma wojny? Jaka opozycja panu wciska pracowników? Jaka to jest 
opozycja, bo jeżeli to nie jesteśmy my to w takim razie kto to jest. Może nas 
pan prezydent w takim razie uświadomi. I tutaj słusznie powiedział pan 
radny Stachowicz, że on oczywiście powiedział to w przenośni tak to trzeba 
rozumieć, że oblewanie błotem, bo pan puszcza sygnał, a nas oblewają 
błotem. Może nie pan bezpośrednio ale pana klakierzy, osoby, które pana 
lajkują. Oni nas oblewają błotem. Ale ja zadałam panu pytanie pan na to nie 
odpowiedział. Dlaczego, za co? Skoro jest tak świetnie to skoro pan 
współpracuje, skoro pan dziękuje panu Kaczyńskiemu, skoro pan chodzi na 
spotkania z panem posłem Lipcem. Jeżeli jest pan premier Mateusz 
Morawiecki. Jeżeli pan idzie do Kościoła to jest msza nieoficjalna, 
niepaństwowa jest udział pana Kaczyńskiego. Jeżeli jest tak tak wspaniale to 
dlaczego pan nas tą grupę ludzi, która tutaj siedzi i chciałaby 
współpracować, bo sam pan wie, że my nie dlatego występowaliśmy jeżeli 
chodzi o Zespół Szkół Zawodowych numer 3, że protestowaliśmy tylko 
wiedzieliśmy jaka jest wola grona pedagogicznego, rodziców i zarówno 
Zespołu Szkół Zawodowych numer 3 jak jest ze Szkoły Podstawowej numer 
11. I dlatego tam byliśmy, bo nas wybrali mieszkańcy.” (…), „Dlaczego pan 
nas tak nie lubi i dlaczego pan ciągle pisze na PiS. Proszę mi to odpowiedzieć 
nie zdawkowo tylko konkretnie i skoro pan wyciąga, chce, żebyśmy tutaj się 
pogodzili to ja chcę wiedzieć i możemy się musimy poprawić w jakiejś kwestii, 
a ja nie wiem w jakiej. To proszę pana prezydenta o odpowiedź. Co to takiego 
co PiS takiego złego panu zrobił?” 

 
 

 Prezydent Marek Materek powiedział, że cyt. „Pani Agnieszko. Celowo 
usunąłem z mojego wpisu informację o Prawie i Sprawiedliwości dlatego, że 
ktoś zwrócił mi uwagę, że rzeczywiście może to być odebrane, że chodzi tylko 
i wyłącznie o PiS, więc dlatego wyciąłem tak naprawdę to sformułowanie  
i w moim wpisie jak pani zobaczy teraz na profilu, od wczoraj nie ma nie ma 
takiej informacji, ale to zrobiłem, ale to zrobiłem celowo. Jeśli może pani 
jeszcze wymienić jakieś przykłady gdzie obrażam państwa albo zachowuję się 
w stosunku do państwa nie w porządku to bardzo proszę. Dlatego, że przez 
ostatni rok byłem atakowany przez mieszkańców o to, że współpracuję  
z Prawem i Sprawiedliwością więc proszę się zdecydować czy ja współpracuję 
z Prawem i Sprawiedliwością czy po prostu szanowni państwo czy po prostu 
państwa obrzucam błotem, bo ja nie zauważyłem ani razu żebym 
kiedykolwiek na państwa temat napisał coś złego, coś co mogłoby państwa 
obrazić, coś co mogłoby spowodować jakiś dyskomfort w państwa działaniu. 
Zawsze z szacunkiem wypowiadam się o działaczach PiS-u, z nimi aktywnie 
współpracuję w mieście. Aktywnie współpracuję w innych jednostkach i taka 
sytuacja po prostu nigdy nie miała miejsca, a jeśli była taka to proszę 
wskazać kiedy i będę chętnie się do tego odnosił.” 
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 Radna Agnieszka Kuś powiedziała, że cyt. „Oczywiście obraził mnie pan na 

Facebooku ponieważ wtrącił się pan w rozmowę z panem jakimś tam 
nazywając mnie ten typ tak ma, więc ja sobie wypraszam, nie jestem dla 
pana żadnym typem. W ogóle to jestem rodzaju żeńskiego jak pani nie widzi, 
a można to zauważyć. I proszę mnie tak nie nazywać i rozmowa nie była 
toczona z panem tylko była toczona z inną osobą. Pan się w to wtrącił i mnie 
obraził i to jest kolejny przykład i dziękuję bardzo.” 
 

 Prezydent Marek Materek powiedział, że cyt. „Pani Agnieszko jeśli poczuła 
się pani obrażona bardzo serdecznie przepraszam. Dlatego, że zacytowałem 
tytuł piosenki.” 
 

 Radna Danuta Krępa powiedziała, cyt. „Ja prawdę mówiąc panie Prezydencie 
nie spodziewałam się, że po 3 latach zostanę publicznie przeproszenia za to, 
że zostałam przez pana zwolniona z funkcji dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. I 22 listopada dokładnie 2018 roku Rada Powiatu  
w Starachowicach na pierwszej Sesji, nowo wybrana Rada Powiatu 
podejmowała uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie ze mną 
stosunku pracy. To było coś, wszyscy państwo zagłosowaliście za tym, żeby 
ze mną rozwiązano stosunek pracy. To było coś niebywałego ponieważ nie 
zdarza się tak, żeby Rady Powiatu czy Rady Miasta głosowały za 
rozwiązaniem stosunku pracy z którymkolwiek radnym niezależnie od tego  
z jakiej opcji on pochodzi. Ale tak to się stało w moim przypadku. Wszyscy, 
wszyscy murem z wyjątkiem jednego radnego, który był wtedy nieobecny na 
sali wszyscy państwo zagłosowali za. Dlatego ja myślę, że to było dla mnie 
wielce krzywdzące ponieważ przez te lata przez ten czas na mnie w mediach 
społecznościowych wylewała się cała fala hejtu. Zostałam uznana za osobę 
despotyczną, która nękała pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Jak sytuacja wyglądała ja wtedy tłumaczyłam na tej Sesji zresztą 
nie mam w cechach osobowości despotyzmu i nigdy taką osobą nawet nie 
potrafiłabym być. Natomiast tak jak mówię państwo głosowaliście za.  
I dlatego jeżeli pan prezydent mnie przeprosił za to to ja oczekiwałbym od 
państwa wszystkich radnych, którzy wtedy zagłosowali za rozwiązaniem ze 
mną stosunku pracy o to, żeby też publicznie mnie przeprosili. Dziękuję.” 
 

 Prezydent Marek Materek powiedział, cyt. „Pani Starosto i chciałbym to 
jeszcze raz wyjaśnić. Ktoś celowo nas po prostu wtedy skłócił i dlatego jeszcze 
raz przepraszam, bo domyślam się, że te słowa, które do mnie były 
wypowiadane na pani temat, a których wcześniej nie słyszałem gdy była pani 
dyrektorem Ośrodka Pomocy Społecznej były wypowiedziane celowo po to, 
żeby ustawić nas przeciwko sobie. Natomiast myślę, że po tych 3 latach 
warto wyciągnąć wnioski i już nigdy nie pozwolić na to, żeby ktoś ustawiał 
nas naprzeciwko sobie, bo bardzo doskonale pani wie jak dobrze nam się 
współpracowało gdy była pani dyrektorem Ośrodka Pomocy Społecznej. Ja 
nigdy nie miałem zastrzeżeń i uwag do tej współpracy. Ta sytuacja z sesji 
miała miejsce tylko i wyłącznie dlatego, że interweniowali pracownicy  
w Urzędzie Miejskim i tak się zadziało za co jeszcze raz, za co jeszcze raz 
przepraszam. 
 

 Radny Paweł Brzozowski powiedział, że chciałby wrócić do początku 
dyskusji, która rozpoczęła się od pytania radnej Agnieszki Kuś zadanego 
panu dyrektorowi i następnie wnioskuje o zakończenie dyskusji.  
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 Dyrektor PZOZ Grzegorz Kaleta wyjaśnił, że uzupełnienie do pisma 
dotyczącego wyjaśnień w sprawie zatrudnienia w PZOZ, zostało złożone do 
Biura Rady w dniu dzisiejszym (25 listopada 2021r.), a opóźnienie wnika  
z zaplanowanego wcześniej urlopu oraz późniejszych spotkań w ŚUW i NFZ. 
Kolejno wyjaśnił, że cyt. „Ja odpowiadam za szpital, ja odpowiadam za 
politykę kadrową szpitala. Każdy może przyjść porozmawiać o osobach, które 
może polecić, bo są godne zaufania, dobrymi pracownikami ale nie ma 
możliwości, żeby ktoś wymuszał przyjęcie. Konieczność przyjęcia. Także tutaj 
odpowiadając na to pytanie, nie było żadnych nacisków ze strony 
kogokolwiek tym bardziej opozycji.” Następnie poinformował, że 
sprawozdanie finansowe PZOZ za ubiegły rok, zostało zatwierdzone na sesji 
Rady Powiatu w miesiącu czerwcu br. W kwestii dodatków dla pracowników 
w związku z przekształceniem szpital na szpital covidowy, wyjaśnił, że cyt.  
„od 16 marca 2020 roku czy personel otrzyma jakieś gratyfikacje dodatkowe. 
Tak, do każdej godziny przepracowanej otrzymywał 10 złotych i to trwało do 
czerwca tego roku. Od lipca weszły te podwyżki ustawowe i w związku z tym 
zostało to ściągnięte. Tym bardziej, że przestaliśmy być z końcem czerwca 
szpitalem covidowym w całości została tylko jako szpital hybrydowy  
z siódmym piętrem 80 łóżkami dla pacjentów covidowych.” Następnie 
poinformował, że cyt. „2018 była zaplanowana strata - 3 690 309 zł, na 2019 
- 4 983 403 zł, później były oczywiście korekty. Na 2020 - 5 586 000 zł  
i 6 400 000 zł, przy oczywiście kontraktach stosunkowo do każdego były 
wyższe na dany rok.” Przedstawił informację w sprawie kontraktu z NFZ-em, 
cyt. „I on się kształtował pod względem wykonania mówię tylko i wyłącznie  
o tym roku od stycznia 5 832 000 zł, nie będę w całości mówił tylko do 
pierwszych później 12 mln, marzec - 11, kwiecień - 15 mln, maj - 16, 
czerwiec - 9 gdzie już zaczęły spadać ilości hospitalizowanych covidowych, 
lipiec gdzie nie pracowaliśmy, bo to była ta zmiana z  covidowego szpitala na 
szpital hybrydowy jest tylko 6 mln 800 tys. W sierpniu jak już zaczęliśmy 
wchodzić na obroty pacjenci byli przyjmowani jest to 8 milionów 500 i we 
wrześniu kiedy już był ten rozruch i ta praca się rozkręcała na dobre było  
12 mln. Natomiast październik gdzie wiedzieliśmy, że od będzie po kolei 
obcinani więc musieliśmy też ograniczyć przyjęcia wykonania jest  
9 milionów.” 
 

 Radny Dariusz Stachowicz ponownie zapytał, czy były podejmowane już 
działania w sprawie wsparcia szpitala. 
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, że Zarząd Powiatu wystąpił 
do Wojewody z kolejnym pismem  w sprawie przekształceń,  i zmian w PZOZ, 
gdzie została zawarta kwestia braku stabilności finansowej w związku  
z przekształceniami, która rzutuje na wynik finansowy.   
 

Mając na uwadze wniosek radnego Pawła Brzozowskiego, Przewodnicząca 
Rady Bożena Wrona zamknęła dyskusję.  

 
Kolejno poddała pod głosowanie przyjęcie Informacji o sytuacji finansowej 

Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej. 
 
W przeprowadzonym głosowaniu, przy 19 głosach „za”, 1 „wstrzymującym 

się” i 1 „nieobecny”, Rada Powiatu w Starachowicach przyjęła informację o sytuacji 
finansowej Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej. 
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Ad. 6 

 
Informacja dotycząca działalności kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w Kielcach na terenie Powiatu Starachowickiego. 
 

Informacja stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, że informacja  została 
przekazana w materiałach w aplikacji eSesja i została pozytywnie zaopiniowana 
przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 
 W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada 
Powiatu w Starachowicach zapoznała się z Informacją dotyczącą działalności 
kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Kielcach na terenie 
Powiatu Starachowickiego. 
 
Ad. 7 

 
Raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Starachowickiego na lata 2016-2020 z perspektywą do 2022”. 
 

Raport stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, że Raport został 

przekazany w materiałach w aplikacji eSesja i został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 

W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 
Raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Starachowickiego na 
lata 2016-2020 z perspektywą do 2022”. 

 
W przeprowadzonym głosowaniu, przy 16 głosach „za” i 5  „nieobecny”, Rada 

Powiatu w Starachowicach przyjęła Raport z realizacji „Programu Ochrony 
Środowiska dla Powiatu Starachowickiego na lata 2016-2020 z perspektywą do 
2022”. 
 

Na wniosek radnego Sławomira Rymarczyka, Przewodnicząca Rady Bożena 
Wrona ogłosiła 20-minutowa przerwę.  

 
P przerwie wznowiono obrady.   

 
Ad. 8 
 

Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia rezygnacji Starosty Starachowickiego  
i rezygnacji Zarządu Powiatu w Starachowicach. 
 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w dniu 23 listopada  2021r. wpłynęło 

do niej pismo Pana Piotra Babickiego, w którym składa rezygnację z funkcji Starosty 
Starachowickiego. 

 
Ww. pismo stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu 
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 Jak poinformowała, zgodnie z art. 31a ust. 1 i 2 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998r. o samorządzie powiatowym,  w przypadku złożenia rezygnacji przez starostę 
jej przyjęcie następuje zwykłą większością głosów. Ponadto, w przypadku rezygnacji 
starosty rada powiatu na najbliższej sesji podejmuje uchwałę o przyjęciu rezygnacji 
całego zarządu.  
 Następnie Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały:  
„Na podstawie: art. 31a ust. 1 i 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie 
powiatowym (Dz. U. z 2020r. poz. 920, z 2021r. poz. 1038, 1834), Rada Powiatu 
uchwala, co następuje: 
§ 1. Przyjmuje się rezygnację radnego Piotra Babickiego z funkcji Starosty 
Starachowickiego. 
§ 2. W związku z rezygnacją Starosty Starachowickiego Piotra Babickiego, przyjmuje 
się rezygnację całego Zarządu Powiatu w Starachowicach, w osobach: 
1) Dariusz Dąbrowski – Wicestarosta, 
2) Jerzy Materek – Członek Zarządu, 
3) Beata Stąpor – Członek Zarządu, 
4) Ryszard Nowak – Członek Zarządu. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
W dniu 23 listopada 2021 r., Starosta Starachowicki Piotr Babicki złożył 
Przewodniczącej Rady Powiatu w Starachowicach pisemną rezygnację z pełnienia 
funkcji Starosty Starachowickiego. Pan Piotr Babicki został wybrany do pełnienia 
funkcji Starosty Starachowickiego na podstawie uchwały Nr I/3/2018 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie wyboru Starosty 
Starachowickiego. Zgodnie z treścią art. 31a ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym, w przypadku złożenia rezygnacji przez starostę jej przyjęcie następuje 
zwykłą większością głosów. W przypadku rezygnacji starosty rada powiatu na 
najbliższej sesji podejmuje uchwałę o przyjęciu rezygnacji całego zarządu.” 
 

Następnie Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w trakcie, której głos 
zabrali: 
 

 Starosta Starachowicki Piotr Babicki stwierdził, iż wszystkie decyzje 
podejmuje po wnikliwym przemyśleniu, a podjęcie decyzji o złożeniu 
rezygnacji to odpowiedzialność za sukcesy, blaski i cienie. Naruszenie 
standardów nastąpiło, co jest bezpośrednią przyczyną złożenia rezygnacji. 
Przez ostatnie trzy lata udało się naprawić trudną sytuację finansową 
powiatu, pozyskać liczne środki zewnętrzne. Od dnia złożonego ślubowania – 
kierował się słowami roty, a w szczególności dotyczącymi przestrzegania 
prawa Rzeczypospolitej. Starosta zwrócił się z prośbą o przyjęcie jego 
rezygnacji i jednocześnie wybór nowego Zarządu Powiatu.  

 
 Radna Danuta Krępa poinformowała, iż w obliczu ostatnich sytuacji  

członkowie Klubu Prawa i Sprawiedliwości w Radzie Powiatu nie będą brać 
udziału w głosowaniu nad przyjęciem rezygnacji Pana Piotra Babickiego  
z funkcji Starosty.  

 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Pana Piotra 
Babickiego z funkcji Starosty Starachowickiego.  
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W przeprowadzonym głosowaniu przy 11 głosach „za”, 1 „wstrzymujących się”, 
8 „brak głosu” i 1 „nieobecnym” podjęła uchwałę Nr XXXIV/274/2021 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie przyjęcia 
rezygnacji Starosty Starachowickiego i rezygnacji Zarządu Powiatu  
w Starachowicach.  
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu.   

 
Przewodnicząca Rady złożyła podziękowania Panu Piotrowi Babickiemu za 

pracę na rzecz rozwoju Powiatu Starachowickiego.  
 

Następnie głos zabrał Pan Marek Materek Prezydent Starachowic, złożył 
podziękowania Panu Piotrowi Babickiemu za współpracę.  
 

Ad. 9 
 

Podjęcie stanowiska wspierającego polskie służby na granicy polsko 
białoruskiej.  
 

Treść projektu stanowiska stanowi załącznik Nr 31 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Radną Danutę Krępę, która 
przedstawiła stanowisko Rady Powiatu w Starachowicach wspierające polskie 
służby na granicy polsko – białoruskiej, zgodnie z załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  
 

 Radny Piotr Ambroszyczyk stwierdził, iż „podpisuje się „ pod deklaracją 
wsparcia dla żołnierzy.  

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Stanowisko Rady Powiatu  

w Starachowicach w sprawie wsparcia polskich żołnierzy na granicy polsko – 
białoruskiej.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła 
powyższe stanowisko.  

 
Treść stanowiska wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu.  
 
 Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w dniu 24 listopada 2021r.  
wpłynęło do niej pismo Pani Izabeli Wrony, w którym składa rezygnację  
z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Starachowicach  
i Wiceprzewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów. 
 

Ww. pismo stanowi załącznik Nr 33 do niniejszego protokołu. 

 
Dodała, że w związku z powyższym, koniecznym jest podjęcie stosownej 

uchwały. Przewodnicząca Rady zaproponowała aby przyjęcie rezygnacji radnej z 
funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Starachowicach, nastąpiło w punkcie 
10 porządku obrad, z zachowaniem dalszej ciągłości numeracji. 
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  Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmian  
w porządku obrad – polegający na wprowadzeniu do porządku obrad punktu 10 
dotyczącego przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu, z zachowaniem 
ciągłości numeracji.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy głosach 11 głosach „za”, 6 
„wstrzymujących się” i 4 „nieobecnych”  Rada Powiatu dokonała zmian w porządku 
obrad.  
 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutową przerwę w obradach sesji.  
 

Po przerwie wznowiono obrady sesji.  
 
Ad. 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącej 
Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż zgodnie z pismem Pani Izabeli Wrony 
dotyczącym rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady, Rada Powiatu 
zobowiązana jest podjąć stosowną uchwałę, kolejno odczytała treść projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady. 

         
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 34 do niniejszego protokołu.  

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnej z funkcji 
Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Starachowicach.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 12 głosach „za”,  
8 „wstrzymujących się” i 1 „nieobecnym” podjęła uchwałę Nr XXXIV/275/2021 
Rady Powiatu w Starachowicach w sprawie: przyjęcia rezygnacji radnej z funkcji 
Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Starachowicach 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu.  

 
Następnie Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o dokonanie zmian  

w porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu 11 dotyczącego wyboru Starosty 
Starachowickiego, z zachowaniem ciągłości numeracji. 
 

Następnie poddała pod głosowanie wniosek w sprawie dokonania zmian  
w  porządku obrad sesji, polegający na wprowadzeniu punktu dotyczącego wyboru 

Starosty Starachowickiego, z zachowaniem ciągłości numeracji. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 12 głosach „za”,  
8 „wstrzymujących się”, 1 „nieobecnym” dokonała zmian w porządku obrad 
polegający na wprowadzeniu punktu 11 tj. wyboru Starosty Starachowickiego.  
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Ad. 11 

 
Wybór Starosty Starachowickiego.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż zgodnie z art. 27 ust. 2 ustawy  

o samorządzie powiatowym Rada Powiatu wybiera starostę bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. 
 

Następnie zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatur.  
 

 Radny Sławomir Rymarczyk w imieniu Koalicji zgłosił kandydaturę 
Radnego Piotra Ambroszczyka na funkcję Starosty Starachowickiego. 
Jednocześnie przedstawiając Pana Piotra Ambroszczyka, który ma 45 lat, 
posiada wykształcenie wyższe na kierunku historia o specjalności nauczyciel, 
studia podyplomowe z informatyki, kursy specjalistyczne – organizowanie 
pomocy społecznej, oraz zarządzanie centrum usług społecznych. Posiada 
bogaty dorobek zawodowy - od 2007 roku pracuje w samorządzie gminnym  
w Starachowicach na stanowiskach urzędniczych, kierowniczych, jest 
autorem i realizatorem kilku projektów społecznych m.in. diagnozowanie  
i rozpoznawanie autyzmu, polityki senioralnej, obecnie realizuje zmianę 
systemu polityki senioralnej w gminie poprzez przekształcenie Miejskiego  
Ośrodka Pomocy Społecznej w Centrum Usług Społecznych, zwiększeniu 
dostępu do usług społecznych, rozwijaniu sieci współpracy podmiotów 
ekonomii społecznej z centrum usług społecznych. W bieżącej kadencji pełni 
funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. Prywatnie lubi 
historię, dobrą literaturę, rekreację w lesie, jest żonaty – ma córkę i dwóch 
synów.  

 
Przewodnicząca Rady zapytała Radnego Piotra Ambroszczyka czy wyraża zgodę 

na kandydowanie na funkcje Starosty Starachowickiego.  
 

 Radny Piotr Ambroszczyk wyraził zgodę na kandydowanie.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż zgodnie z §16 ust. 1 Statutu Powiatu 
Starachowickiego, głosowanie tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana  
w tym celu przez Radę Powiatu spośród radnych. Komisja skrutacyjna wybiera 
przewodniczącego komisji. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośba o zgłaszanie kandydatur na 
członków Komisji Skrutacyjnej.  
 

 Radny Robert Sowula zgłosił radnego Pawła Brzozowskiego i radnego 
Jarosława Olecha.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski zgłosił radnego Stanisława Wojtana.   

 
Przewodnicząca Rady zapytała czy Pan Stanisław Wojtan wyraża zgodę na 

udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 

Radny Stanisław Wojtan wyraził zgodę. 
 

Przewodnicząca Rady zapytała czy Pan Paweł Brzozowski wyraża zgodę na 
udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
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Radny Paweł Brzozowski wyraził zgodę. 
 

Przewodnicząca Rady zapytała czy Pan Jarosław Olech wyraża zgodę na udział 
w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 

Radny Jarosław Olech wyraził zgodę. 
 

Kolejno Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie skład Komisji 
Skrutacyjnej w osobach: Jarosław Olech, Paweł Brzozowski i Stanisław Wojtan.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 12 głosach „za”, 8 „brak 
głosu” i 1 „nieobecnym” zaakceptowała skład Komisji Skrutacyjnej.  
 

Wyniki głosowania imiennego stanowią załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu.  

 

Na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, Radny Jarosław Olech zgłosił 
Radnego Stanisława Wojtana, na co wyraził zgodę.  
 

Przewodniczącą Rady zwróciła się z prośbą do Komisji Skrutacyjej  
o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.  

 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach sesji.  

 
Po przerwie wznowiono obrady sesji.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o szczegółowe wyjaśnienie radnym zasad głosowania. 
 
 Przewodniczący komisji Stanisław Wojtan poinformował, iż Rada Powiatu 
wybiera starostę bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady  
w głosowaniu tajnym. Głosowanie tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna 
wybrana spośród radnych w głosowaniu jawnym. W głosowaniu tajnym radni 
głosują kartami do głosowania ustalonymi do każdego głosowania zgodnie  
z następującymi zasadami: karta do głosowania powinna być opieczętowana 
pieczęcią Rady i parafowana na odwrocie przez wszystkich członków Komisji 
Skrutacyjnej, karta musi zawierać techniczną możliwość wyboru, Komisja 
Skrutacyjna zapewnia tajność głosowania, Radny oddaje swój głos: poprzez 
postawienie w wybranym kwadracie znaku „X”, głos jest całkowicie nieważny, jeśli 
karta do głosowania jest całkowicie przekreślona lub przedarta oraz gdy postawiono 
znak „X” przy obydwu opcjach wyboru, głos wstrzymujący się to brak znaku „X” 
przy obydwu opcjach wyboru na karcie do głosowania.  
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż wpłynęło do niej pismo 
Radnego Piotra Ambroszczyka dot. rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów.  

 
Ww. pismo stanowi załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Radcy Prawnego o zabranie 

głosu. 
 

Radca Prawny Sebastian Iskra poinformował, iż najważniejsze w kwestii 
głosowania jest quorum, każdy Radny ma prawo decydowania w jakim głosowaniu 
uczestniczy.  
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Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Komisji 

skrutacyjnej o dwukrotne odczytywanie Radnych z listy, którzy przystępują do 
głosowania.  
 

Kolejno odbyło się głosowanie tajne, po którym Przewodniczącą Rady ogłosiła 
10 minutową przerwę w obradach, celem podliczenia głosów.  
 

Po przerwie wznowiono obrady. 
 

Po przerwie głos zabrał Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Stanisław Wojtan 
odczytał treść protokołu: „Komisji Skrutacyjnej powołanej na XXXIV sesji Rady 
Powiatu w Starachowicach w dniu 25 listopada 2021r. do przeprowadzenia 
głosowania nad wyborem Starosty Powiatu Starachowickiego. Komisja Skrutacyjna 
w składzie: Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Stanisław Wojtan, Członek 
Komisji Skrutacyjnej – Paweł Brzozowski, Członek Komisji Skrutacyjnej – Jarosław 
Olech, stwierdza, że na ogólna liczbę 21 radnych Rady Powiatu w Starachowicach  
w XXXIV sesji Rady Powiatu w Starachowicach w dniu 25 listopada 2021 roku 
uczestniczy 20 radnych, co stanowi ponad połowę ustawowego składu rady, obrady 
rady są więc prawomocne. W wyborach na Starostę Powiatu Starachowickiego 
zgłoszono kandydaturę : Piotra Ambroszczyka. Głosowanie nad wyborem Starosty 
Powiatu Starachowickiego przeprowadzono w sposób tajny. Wydano 20 kart do 
głosowania opieczętowanych pieczęcią Rady Powiatu oraz parafowanych przez 
wszystkich członków Komisji Skrutacyjnej. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, 
oddano 12 głosów ważnych, głosów nieważnych oddano 0. Za wyborem Radnego 
Piotra Ambroszczyka na funkcję Starosty Powiatu Starachowickiego głosowało 12 
radnych. Przeciw wyborowi głosowało 0 radnych. Komisja stwierdza, co następuje: 
Do wyboru Starosty Powiatu Starachowickiego zgodnie z art. 27 ust. 2 ustawy z 
dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym – tekst jednolity (Dz. U. z 2021, 
poz. 1038,1834) wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu 
rady. Kandydat Piotr Ambroszczyk otrzymał wymaganą większość głosów i tym 
samym został wybrany na Starostę Powiatu Starachowickiego. Uwagi Komisji 
Skrutacyjnej: brak. Na tym protokół zakończono i podpisano. „ 
 

Treść protokołu wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 38 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały w sprawie wyboru Starosty 

Starachowickiego. 
 

Projekt ww. uchwały stanowi załącznik Nr 39 do niniejszego protokołu. 

 
Ww. uchwała stanowi załącznik Nr 40 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady złożyła gratulacje radnemu Piotrowi Ambroszczykowi 

wybranemu na Starostę Starachowickiego i życzyła owocnej pracy na rzecz Powiatu 
Starachowickiego. 
 

Starosta Piotr Ambroszczyk podziękował za wybór na Starostę 
Starachowickiego, jednocześnie złożył podziękowania Panu Piotrowi Babickiemu za 
dotychczasową pracę.  
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Kolejno głos zabrał Starosta Piotr Ambroszczyk zgłaszając wniosek o zmianę  
w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad punktu  
12 dotyczącego wyboru Wicestarosty Starachowickiego, z zachowaniem ciągłości 
numeracji. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 
Starostę Piotra Ambroszczyka polegający na wprowadzeniu do porządku obrad 
punktu 12 – dotyczącego wyboru Wicestarosty Starachowickiego.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu, przy 12 głosach „za”, 8 „wstrzymujących się”  
i 1 „niebecny”, Rada Powiatu dokonała zmian w porządku obrad sesji poprzez 
wprowadzenie punktu 12 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyboru 
Wicestarosty Starachowickiego.  
 
Ad. 12 
 

Wybór Wicestarosty Starachowickiego. 
 

W tym miejscu głos zabrał Starosta Piotr Ambroszczyk zgłaszając kandydaturę 
Radnego Dariusza Dąbrowskiego na Wicestarostę Starachowickiego.  
 

Radny Dariusz Dąbrowski wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję 
Wicestarosty Starachowickiego.  
 

Przewodnicząca Rady zaproponowała aby powołana Komisja Skrutacyjna – 
pracowała nadal, w związku z brakiem sprzeciwu ze strony Radnych uznała, iż 
Komisja Skrutacyjna będzie pracować w składzie: Radny Stanisław Wojtan, Radny 
Paweł Brzozowski, Radny Jarosław Olech.  
 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę w celu przygotowania 
przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania.  
 

Po przerwie wznowiono obrady.  
 

Przewodniczący Komisji Stanisław Wojtan przedstawił procedury głosowania 
nad wyborem Wicestarosty Starachowickiego. Poinformował, że Rada powiatu 
wybiera wicestarostę na wniosek starosty zwykłą większością głosów w obecności co 
najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Głosowanie tajne 
przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana spośród radnych  
w głosowaniu jawnym. W głosowaniu tajnym radni głosują kartami do głosowania 
ustalonymi do każdego głosowania zgodnie z następującymi zasadami: 
opieczętowanymi pieczęcią Rady Powiatu i parafowane na odwrocie przez wszystkich 
członków Komisji, głosowanie tajne będzie odbywać za parawanem, karta do 
głosowania powinna być opieczętowana pieczęcią Rady i parafowana na odwrocie 
przez wszystkich członków Komisji Skrutacyjnej, karta musi zawierać techniczną 
możliwość wyboru, Radny oddaje swój głos poprzez postawienie w wybranym 
kwadracie znaku „X”, głos jest całkowicie nieważny, jeśli karta do głosowania jest 
całkowicie przekreślona lub przedarta oraz gdy postawiono znak „X” przy obydwu 
opcjach wyboru głos wstrzymujący się to brak znaku „X” przy obydwu opcjach 
wyboru na karcie do głosowania. 
 

Następnie Radni oddali głosy w tajnym głosowaniu.  
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Po przeprowadzeniu procedury głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła  
10 minutowa przerwę w obradach sesji w celu zliczenia głosów.  
 

Po przerwie wznowiono obrady sesji. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Stanisława Wojtana  
o przedstawienie protokołu Komisji Skrutacyjnej.  
 

Radny Stanisław Wojtan odczytał treść protokołu „Komisji Skrutacyjnej 
powołanej na XXXIV sesji Rady Powiatu w Starachowicach w dniu 25 listopada 
2021 roku do przeprowadzenia głosowania nad wyborem Wicestarosty Powiatu 
Starachowickiego Komisja Skrutacyjna w składzie: Przewodniczący Komisji 
Skrutacyjnej – Stanisław Wojtan, Członek Komisji Skrutacyjnej – Paweł Brzozowski, 
Członek Komisji Skrutacyjnej – Jarosław Olech, stwierdza, że na ogólna liczbę  
21 radnych Rady Powiatu w Starachowicach w XXXIV sesji Rady Powiatu  
w Starachowicach w dniu 25 listopada 2021 roku uczestniczy 20 radnych, co 
stanowi ponad połowę ustawowego składu rady, obrady rady są więc prawomocne.  
W wyborach na Wicestarostę Powiatu Starachowickiego zgłoszono kandydaturę 
Dariusza Dąbrowskiego. Głosowanie nad wyborem Wicestarosty Powiatu 
Starachowickiego przeprowadzono w sposób tajny. Wydano 12 kart do głosowania 
opieczętowanych pieczęcią Rady Powiatu oraz parafowanych przez wszystkich 
członków Komisji Skrutacyjnej. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, oddano  
12 głosów ważnych, głosów nieważnych oddano 0. Za wyborem radnego Dariusza 
Dąbrowskiego na funkcję Wicestarosty Powiatu Starachowickiego głosowało  
12 radnych. Przeciw wyborowi radnego Dariusza Dąbrowskiego na funkcję 
Wicestarosty Powiatu Starachowickiego głosowało 0 radnych. Głosów 
wstrzymujących się 0. Komisja stwierdza, co następuje: Do wyboru Wicestarosty 
Powiatu Starachowickiego zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r.  
o samorządzie powiatowym – tekst jednolity (Dz. U. z 2021 r., poz. 1038,1834) 
wymagana jest zwykła większość głosów. Kandydat Dariusz Dąbrowski  otrzymał 
wymaganą większość głosów i tym samym został wybrany na Wicestarostę Powiatu 
Starachowickiego. Uwagi Komisji Skrutacyjnej: brak.  
Na tym protokół zakończono i podpisano”. 
 

Treść protokołu Komisji Skrutacyjnej  wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 41 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady – Bożena Wrona złożyła gratulacje Panu Dariuszowi 

Dąbrowskiemu i odczytała treść uchwały w sprawie wyboru Dariusza Dąbrowskiego 
na funkcję Wicestarosty Starachowickiego. 
 

Projekt ww. uchwały stanowi załącznik Nr 42 do niniejszego protokołu 

 
Ww. uchwały stanowi załącznik Nr 43 do niniejszego protokołu.  

 
Wicestarosta Dariusz Dąbrowski podziękował za zaufanie wszystkim, którzy 

oddali na niego głos. 
 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście. 
 

Starosta Piotr Ambroszczyk zgłosił wniosek o wprowadzenie punktu 13 do 
porządku obrad tj. wyboru Członków Zarządu Powiatu Starachowickiego.  
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Kolejno głos zabrał Radca Prawny Sebastian Iskra, który wyjaśnił, iż uchwała 
w sprawie wyboru Wicestarosty została podjęta w głosowaniu tajnym.  
 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek  
w sprawie wprowadzenia zmian w porządku obrad polegający na wprowadzeniu 
punktu 13  dotyczącego wyboru Członków Zarządu Powiatu, z zachowaniem 
ciągłości numeracji.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 12 głosach „za” ,  
7 „wstrzymujących się, 2 „nieobecnych”, dokonała zmian w porządku obrad sesji -  
wprowadzenie punktu dotyczącego wyboru członków Zarządu Powiatu. 

 
Ad. 13 
 

Wybór Członków Zarządu Powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Starosty Starachowickiego  
o zgłoszenie kandydatów na Członków Zarządu. 
 

Starosta Starachowicki Piotr Ambroszczyk zgłosił kandydaturę Pana Jerzego 
Materka na etatowego Członka Zarządu, Pani Izabeli Wrony na nie etatowego 
Członka Zarządu, Pana Stanisława Wojtana na nie etatowego Członka Zarządu.  
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem do wszystkich osób zgłoszonych 
na funkcję Członków Zarządu – czy wyrażają zgodę na kandydowanie.  
 

Pan Jerzy Materek wyraził zgodę. 
 
Pani Izabela Wrona wyraziła zgodę. 
 
Pan Stanisław Wojtan wyraził zgodę, jednocześnie złożył pismo, w którym 

rezygnuje z funkcji Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż na jej ręce wpłynęło pisemne 
oświadczenie Radnego Stanisława Wojtana dot. rezygnacji z funkcji 
Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  
 

Ww. pismo stanowi załącznik Nr 44 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośba o zgłaszanie kandydatów do udziału 

w pracach Komisji Skrutacyjnej.  
 

 Radna Agnieszka Kuś zwróciła się z pytaniem do Starosty o podanie 
standardów jakimi się kierował przy zgłaszaniu kandydata na Członka 
Zarządu Pana Jerzego Materka. Jednocześnie przypominając o wydarzeniach 
z poprzedniego miesiąca w szpitalu dot. zatrudnień osób bliskich 
Prezydentowi w szpitalu, pytając czy „nie jest to nepotyzm”?  

 
 Starosta Starachowicki Piotr Ambroszczyk poinformował, iż kierował się 

standardem: fachowości i merytoryki. To czy jest to nepotyzm czy 
obyczajowość, ocenią wyborcy za dwa lata w następnych wyborach.  
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 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, iż Pan Ambroszczyk pełni funkcję 
Starosty i powinien wiedzieć jakimi standardami się kieruje, kolejno pytając 
dlaczego musiała zrezygnować z pracy żona Członka Zarządu i inne osoby 
pracujące w spółce gminnej i powiatowej. Na poprzedniej Sesji – Pani Beata 
Stąpor była mianowana przez Prezydenta jeszcze przed sesją. Radna zapytała 
czy takie zachowania są w porządku? 

 
 Starosta Starachowicki Piotr Ambroszczyk stwierdził, iż funkcja Członka 

Zarządu jest funkcją typowo polityczną, Pan Jerzy Materek kandydując do 
Sejmiku Województwa uzyskał kilka tysięcy głosów w powiecie 
starachowickim i skarżyskim. Tak samo kandydując do Parlamentu, ma 
swoich zwolenników, ma poparcie i to też nie jest bez znaczenia. Natomiast 
jeśli chodzi o sprawy zatrudnieniowe w szpitalu to było to już nawiązywanie 
stosunku pracy - więc to jest różnica, w tym przypadku nie ma łamania 
standardów. Kolejno dodając, że „jeśli osoby sprawujące władzę wywierają 
wpływ na inne osoby, żeby tam swoich bliskich, krewnych, znajomych 
zatrudnić no to wtedy jest to naruszanie zasad i w tym kontekście Pan 
Prezydent się wypowiadał.” 

 
 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, iż w Wikipedii jest wyjaśnienie słowa 

nepotyzm „z łaciny nepos wnuk, potomek, a ma się to tak, że to jest 
faworyzowanie członków rodziny przy obsadzaniu stanowisk i przydzielaniu 
godności”. Radny dodał, że rozumie, iż Pan Marek Materek jest „szefem 
Komitetu Wyborczego i radni przyjmują standardy panujące w Komitecie 
Wyborczym”.   

 
 Radna Agnieszka Kuś stwierdziła, iż gdyby Pan Materek uzyskał 

odpowiednią ilość głosów dostałby się do Sejmiku. 
 

 Radna Danuta Krępa stwierdziła, iż Starosta twierdzi, że jeśli ktoś miał dużo 
głosów i jest członkiem rodziny to może zajmować wysokie stanowisko, 
kolejno dodając, że nie ma „nic przeciwko Panu Jerzemu Materkowi, ale 
uważa, że jako Ojciec Prezydenta Marka Materka – nie powinien pełnić 
funkcji Członka Zarządu”.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatur na 

Członków Komisji Skrutacyjnej.  
 

Starosta Piotr Ambroszczyk zgłosił radnego Pawła Brzozowskiego, radnego 
Jarosława Olecha, radnego Roberta Sowulę. 
 

Przewodnicząca Rady zapytała kandydatów czy wyrażają zgodę na 
kandydowanie na członków Komisji Skrutacyjnej.  
 

Radny Paweł Brzozowski wyraził zgodę.  
 

Radny Jarosław Olech wyraził zgodę. 
 

Radny Robert Sowula wyraził zgodę jednocześnie na Przewodniczącego Komisji 
zaproponował radnego Pawła Brzozowskiego, na co radny Paweł Brzozowski wyraził 
zgodę.   
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej  
w osobach radnego Pawła Brzozowskiego, radnego Jarosława Olecha, radnego 
Roberta Sowuli.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 12 głosach „za”,  
6 „wstrzymujących się” i 3 „nieobecnych przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej.  

 
Wyniki głosowania imiennego stanowią załącznik Nr 45 do niniejszego protokołu.  

 
Następnie Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę celem 

przygotowania kart do głosowania.  
 

Po przerwie wznowiono obrady sesji.  
 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Pana Pawła Brzozowskiego.  

 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Paweł Brzozowski poinformował, że 

„Rada powiatu wybiera członków zarządu na wniosek starosty zwykłą większością 
głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu 
tajnym. Głosowanie tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana spośród 
radnych w głosowaniu jawnym. W głosowaniu tajnym radni głosują kartami do 
głosowania ustalonymi do każdego głosowania zgodnie z następującymi zasadami: 
karta do głosowania powinna być opieczętowana pieczęcią Rady i parafowana na 
odwrocie przez wszystkich członków Komisji Skrutacyjnej, karta musi zawierać 
techniczną możliwość wyboru, Komisja Skrutacyjna zapewnia tajność głosowania, 
Radny oddaje swój głos poprzez postawienie w wybranym kwadracie znaku „X” przy 
nazwisku kandydata, głos jest całkowicie nieważny, jeśli karta do głosowania jest 
całkowicie przekreślona lub przedarta oraz gdy postawiono znak „X” przy obydwu 
możliwościach wyboru. Na karcie umieszczono nazwiska kandydatów na Członków 
Zarządu Powiatu Starachowickiego, w tym jednego kandydata – jako etatowego 
Członka Zarządu i dwóch kandydatów – bez nawiązywania stosunku pracy.” 
 
 Kolejno Przewodniczący Komisji odczytał Radnych z listy, odbyło się 
głosowanie tajne.  
 
 Po przeprowadzeniu procedury głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła  
10 minutową przerwę w obradach sesji.  
 
 Po przerwie wznowiono obrady Sesji.  
 

Przewodnicząca Rady o zabranie głosu poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej Pawła Brzozowskiego.  
 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Paweł Brzozowski odczytał treść 
protokołu: „Komisji Skrutacyjnej powołanej na XXXIV sesji Rady Powiatu  
w Starachowicach w dniu 25 listopada 2021r. do przeprowadzenia głosowania nad 
wyborem Członków Zarządu Powiatu w Starachowicach.  
 
Komisja Skrutacyjna w składzie: Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Paweł 
Brzozowski, Członek Komisji Skrutacyjnej – Jarosław Olech, Członek Komisji 
Skrutacyjnej – Robert Sowula. Stwierdza, że na ogólną liczbę 21 radnych Rady 
Powiatu w Starachowicach w XXXIV sesji Rady Powiatu w Starachowicach w dniu  
25 listopada 2021r. uczestniczy 20 radnych, co stanowi ponad połowę ustawowego 
składu rady. Obrady Rady są więc prawomocne.  
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Starosta zgłosił kandydatury na: Członka Zarządu Powiatu w Starachowicach, 
pełniącego swą funkcję na podstawie stosunku pracy – Pana Jerzego Materka, 
Członka Zarządu Powiatu w Starachowicach pełniącego swą funkcję bez 
nawiązywania stosunku pracy – Panią Izabele Wronę, Członka Zarządu Powiatu  
w Starachowicach pełniącego swą funkcję bez nawiązywania stosunku pracy – Pana 
Stanisława Wojtana. Głosowanie nad wyborem Członków Zarządu Powiatu 
Starachowickiego przeprowadzono w sposób tajny (zgodnie z art. 27 ust.3 ustawy z 
dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym tekst jednolity Dz.U. z 2020r. 
poz. 920, z 2021r. poz. 1038, 1834). Wydano 12  kart do głosowania 
opieczętowanych pieczęcią Rady Powiatu oraz parafowanych przez wszystkich 
Członków Komisji Skrutacyjnej.  W głosowaniu udział wzięło 12  radnych, oddano 
12 głosów ważnych, głosów nieważnych oddano 0. W wyborze Pana Jerzego Materka  
na funkcję Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego pełniącego swą funkcję na 
podstawie stosunku pracy oddano 12 głosów ważnych, 0 głosów nieważnych.  
Za wyborem głosowało 12 radnych, przeciwko wyborowi głosowało 0 radnych.  
W wyborze Pani Izabeli Wrony na funkcję Członka Zarządu Powiatu 
Starachowickiego pełniącego swą funkcję bez nawiązywania stosunku pracy oddano 
12 głosów ważnych, 0 głosów nieważnych. Za wyborem głosowało 12 radnych, 
przeciwko wyborowi głosowało 0 radnych. W wyborze Pana Stanisława Wojtana  na 
funkcję Członka Zarządu Powiatu Starachowickiego pełniącego swą funkcję bez 
nawiązywania stosunku pracy oddano 12 głosów ważnych, 0 głosów nieważnych.  
Za wyborem głosowało 12 radnych, przeciwko wyborowi głosowało 0 radnych. 
Komisja stwierdza, co następuje: Do wyboru Członka Zarządu Powiatu 
Starachowickiego zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r.  
o samorządzie powiatowym – tekst jednolity (Dz. U. z 2020r. poz. 920, z 2021r. poz. 
1038,1834) wymagana jest zwykła większość głosów. Wymaganą większość głosów 
otrzymali kandydaci: Pan Jerzy Materek, Pani Izabela Wrona, Pan Stanisław Wojtan 
i  tym samym zostali wybrani na Członków Zarządu Powiatu Starachowickiego. 
Uwagi Komisji Skrutacyjnej: brak. Na tym protokół zakończono i podpisano-Podpisy 
Komisji Skrutacyjnej”. 
 

Treść protokołu Komisji Skrutacyjnej wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 46 niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady złożyła gratulacje dla nowo wybranych Członków 

Zarządu, kolejno odczytała treść uchwały w sprawie wyboru Członków Zarządu 
Powiatu. 

 
Projekt ww. uchwały stanowi załącznik Nr 47 do niniejszego protokołu 

 
Ww. uchwały stanowi załącznik Nr 48 do niniejszego protokołu.  

 
Członek Zarządu Jerzy Materek podziękował za zaufanie i obiecał rzetelną 

pracę dla dobra Powiatu Starachowickiego.  
 

Radna Izabela Wrona podziękowała za wybór na Członka Zarządu.  
 

Radny Stanisław Wojtan podziękował za wybór na Członka Zarządu.  
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż w związku z wyborem 
radnego Piotra Ambroszczyka na funkcję Starosty Starachowickiego, koniecznym 
jest podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Starachowickiego oraz dokonanie zmiany uchwały Nr VI/25/99 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 29 stycznia 1999 r. w sprawie przystąpienia do Związku 
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Powiatów Polskich. Ponadto, w związku z wyborem nowego Zarządu Powiatu, został 
złożony wniosek przez Klub radnych Komitetu Wyborczego Marka Materka, 
dotyczący zmian w składzie Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Bezpieczeństwa, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej oraz 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W związku z powyższym, koniecznym jest 
dokonanie zmian w składach osobowych tych Komisji. Dodatkowo, koniecznym jest 
podjęcie uchwały dotyczącej delegowania radnego Rady Powiatu w Starachowicach 
do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku oraz powołania Rady Społecznej 
działającej przy Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Starachowicach  
Wobec powyższego, Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o rozszerzenie 
porządku obrad o punkt: 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Starachowickiego, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/25/99 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 29 stycznia 1999 r. w sprawie przystąpienia do 
Związku Powiatów Polskich. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II/10/2018 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 29 listopada 2018r. w sprawie: ustalenia składów 
osobowych Stałych Komisji Rady Powiatu w Starachowicach, zmienionej 
uchwałą Nr III/15/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 18 grudnia 
2018r. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2018 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXVII/204/2020 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 29 grudnia 2020r. w sprawie delegowania 
radnego Rady Powiatu w Starachowicach do składu Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/252/Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 28 października 2021r. w sprawie powołania Rady 
Społecznej działającej przy Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach,  

z zachowaniem dalszej ciągłości numeracji. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 
dokonania zmian w porządku obrad o zaproponowane powyżej punkty.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 12 głosach „za”, 6 
„wstrzymujących się” i 3 „nieobecnych” – wprowadziła zaproponowane powyżej 
zmiany do porządku obrad.  
 
Ad. 14 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Starosty starachowickiego.  
 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały w sprawie 
wynagrodzenia dla starosty Starachowickiego: „Na podstawie art. 12 pkt 2 ustawy  
z dnia 5 czerwca 1998 o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady 
Powiatu należy ustalenie wynagrodzenia przewodniczącego Zarządu Powiatu. 
Zgodnie z art. 37 ust. 3 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach 
samorządowych, maksymalne wynagrodzenie pracowników zatrudnionych z wyboru 
nie może przekroczyć w okresie miesiąca 11,2 krotności kwoty bazowej określonej  
w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na 
podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 roku o kształtowaniu 
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wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw  
Dz. U. z 2020 r. poz. 1658. Jednocześnie ustawa stanowi, iż wynagrodzenie tych 
osób nie może być niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia określonego dla 
poszczególnych stanowisk określonych w rozporządzeniu w sprawie wynagradzania 
pracowników samorządowych. Na wynagrodzenie starosty w powiatach powyżej  
60 tysięcy do 120 tys. mieszkańców składa się wynagrodzenie zasadnicze, dodatek 
funkcyjny, dodatek specjalny w wysokości 30%, łącznie wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Ponadto staroście starachowickiemu 
przysługuje prawo do dodatku za wieloletnią pracę oraz dodatkowe wynagrodzenie 
roczne zgodnie z obowiązującymi przepisami. W 2021 roku kwota bazowa dla osób 
zajmujących kierownicze stanowisko państwowe została ustalona w wysokości 
1789,42 zł. Oznacza to, że maksymalna wysokość wynagrodzenia wyżej 
wymienionych pracowników nie może przekraczać miesięcznie kwoty 20 041,50 zł. 
W świetle powyższego przyjęcie uchwały jest uzasadnione.” 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 49 do niniejszego protokołu.  

 
Wobec braku pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady 

poddała go pod głosowanie.  
  

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 11 głosach „za”,  
5 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”, 3 nieobecnych podjęła uchwałę  
Nr XXXIV/279/2021 Rady Powiatu w Starachowicach w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Starosty Starachowickiego.  
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 50 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 15 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/25/99 Rady Powiatu  

w Starachowicach z dnia 29 stycznia 1999 r. w sprawie przystąpienia do Związku 
Powiatów Polskich. 
 

Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 51 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Związek Powiatów Polskich jest 

stowarzyszeniem powiatów mających na celu wspieranie idei samorządu 
terytorialnego, obrony wspólnych interesów powiatów oraz dążenie do społeczno – 
gospodarczego rozwoju powiatów polskich. Rada Powiatu w Starachowicach  
I kadencji uchwałą Nr VI/25/99 z dnia 29 stycznia 1999 roku przystąpiła do 
Związku Powiatów Polskich. Zgodnie z § 15 ust. 2 Statutu Związku Powiatów 
Polskich delegata Powiatu Starachowickiego na Zgromadzenie Ogólne Związku 
Powiatów Polskich wybiera Rada Powiatu.  W związku z tym, iż poprzednie uchwały 
desygnowały delegatów imiennie istnieje potrzeba zmiany przedmiotowej uchwały. 
Proponuję, aby delegatem Powiatu Starachowickiego był Starosta Starachowicki 
Pan Piotr Ambroszczyk.  
 

Przewodnicząca Rady zapytała Starostę Piotra Ambroszczyka czy wyraża 
zgodę? 
 

Starosta Piotr Ambroszczyk wyraził zgodę.  
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Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmiany uchwały Nr VI/25/99 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia  
29 stycznia 1999 r. w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”,  
3 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXIV/280/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie zmiany uchwały  
Nr VI/25/99 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 29 stycznia 1999 r. w sprawie 
przystąpienia do Związku Powiatów Polskich. 
 

Treść uchwały wraz z imiennym wykazem głosowania  
stanowi załącznik Nr 52 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 16 i 17 
 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2018 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 29 listopada 2018r. w sprawie: ustalenia składów 
osobowych Stałych Komisji Rady Powiatu w Starachowicach, zmienionej uchwałą 
Nr III/15/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018r. oraz 
zmiany uchwały Nr III/14/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 18 grudnia 
2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wpłynął do niej wniosek o dokonanie zmian 
w składach osobowych następujących Komisji: 

1. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, polegający na wykreśleniu ze składu 
Komisji radnego Piotra Ambroszczyka i radnego Stanisława Wojtana. 

2. Komisji Budżetu i Finansów poprzez wykreślenie z jej składu radnego Roberta 
Sowuli i uzupełnienie jej składu o radnego Piotra Babickiego. Ponadto, 
koniecznym jest wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego tej Komisji.  

3. Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poprzez 
uzupełnienie jej składu o radnego Roberta Sowulę. Ponadto, koniecznym jest 
wybór Przewodniczącego Komisji. 

4. Ponadto, Klub zawnioskował o zmianę składu Komisji Zdrowia i Polityki 
Społecznej poprzez wykreślenie z jej składu radnego Piotra Babickiego  
i uzupełnienie o radnego Piotra Ambroszczyka.   

 
Ww. wniosek stanowi załącznik Nr 53 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach sesji.  

 
Po przerwie wznowiono obrady.  

 
Treści projektów uchwał stanowi załącznik Nr 54 i Nr 55 do niniejszego protokołu.  

 
 Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr III/14/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018 roku  
w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Na podstawie art. 16 a ust. 
2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym Dz. U. z 2020 
roku poz. 920, z 2021 roku poz. 1038 1834, oraz § 43 ust. 1 i 2 Statutu Powiatu 
Starachowickiego stanowiącego załącznik do uchwały Nr XXIX /222/2021 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 25 marca 2021 roku w sprawie uchwalenia 
Statutu Powiatu Starachowickiego, Dziennik Urzędowy Województwa 
Świętokrzyskiego z 2021 roku poz. 1229, Rada Powiatu uchwala co następuje:  
§1 uchwały Nr III/14/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z  dnia 18 grudnia 
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2018 roku w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji otrzymuje 
brzmienie:  
1. Powołuje się Komisję Skarg Wniosków i Petycji w składzie:  

1)  radny Jarosław Olech,  
2)  radny Dariusz Stachowicz,  
3)  radny Mirosław Wojciechowski.  

Na przewodniczącego tej Komisji powołuje się radnego Jarosława Olecha,  
Wiceprzewodniczącego nie powołujemy w dniu dzisiejszym.  
§2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia uchwały.” 
 
 Następnie Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatur 
na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  
 

Radny Sławomir Rymaryczk zaproponował na Przewodniczącego Komisji 
radnego Piotra Babickiego, na Wiceprzewodniczącego radnego Ryszarda Nowaka – 
przedstawiając jednocześnie pisemną zgodę radnego Ryszarda Nowaka.  

 
Ww. pismo stanowi załącznik Nr 56 do niniejszego protokołu. 

 
Radny Piotr Babicki wyraził zgodę.  

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę Piotra Babickiego 

na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy Rada Powiatu przy 12 głosach „za”,  
6 „wstrzymujących się”, 3 „nieobecnych” wybrała Radnego Piotra Babickiego na  
Przewodniczącego Komisji Budżetu i Winansów.  
 

Treść imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 57 do niniejszego protokołu.  

 
Kolejno Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę radnego 

Ryszarda Nowaka na Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy Rada Powiatu przy 12 głosach „za”,  
6 „wstrzymujących się”, 3 „nieobecnych” wybrała Radnego Ryszarda Nowaka na 
Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  
 

Treść imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 58 do niniejszego protokołu.  

 
Następnie Przewodnicząca Rady przedstawiła pełny skład osobowy Komisji 

Budżetu i Finansów: 
1) Radny Piotr Babicki 
2) Radny Ryszard Nowak 
3) Radny Dariusz Dąbrowski 
4) Radna Joanna Główka 
5) Radna Danuta Krępa 
6) Radna Izabela Wrona 
7) Radny Piotr Ambroszczyk 

Na Przewodniczącego tej Komisji powołuje się Radnego Piotra Babickiego. 
Na Wiceprzewodniczącego tej Komisji powołuje się Radnego Ryszarda Nowaka, 
 
Kolejno Przewodnicząca Rady przedstawiła kład osobowy Komisji Zdrowia i Polityki 
Społecznej: 
1) Radny Marek Maciukajć 
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2) Radny Robert Sowula 
3) Radny Piotr Ambroszczyk 
4) Radny Przemysław Czaja 
5) Radny Dariusz Dąbrowski 
6) Radna Maria Salwa 
7) Radny Mirosław Wojciechowski 

 
Kolejno Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  
 

Radny Sławomir Rymarczyk zgłosił kandydaturę Radnego Roberta Sowuli.  
 

Radny Robert Sowula wyraził zgodę.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę Radnego Roberta 
Sowuli na Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 10 głosach „za”, 6 „wstrzymujących się”, 
5 „nieobecnych” wybrała Radnego Roberta Sowulę na Przewodniczącego Komisji 
Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  
 

Treść imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 59 do niniejszego protokołu. 

 
Następnie Przewodnicząca podała pełen skład osobowy Komisji 

Bezpieczeństwa Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego:  
1) Radny Przemysław Czaja, 
2) radny Marek Maciukajć,  
3) radny Ryszard Nowak,  
4) radny Jan Pocheć, 
5) radny Krzysztof Serwicki, 
6) radny Dariusz Stachowicz,  
7) radny Stanisław Wojtan, 
8) radny Robert Sowula.  
Na Przewodniczącego tej Komisji został powołany radny Robert Sowula,  
Na Wiceprzewodniczącego radny Jan Pocheć. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały Nr II/10/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 29 listopada 
2018r. w sprawie: ustalenia składów osobowych Stałych Komisji Rady Powiatu 
w Starachowicach, zmienionej uchwałą Nr III/15/2018 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018r. 
 
 W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 11 głosach „za”,  
5 „wstrzymujących się” i 5 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXIV/281/2021 
Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie zmiany 
uchwały Nr II/10/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 29 listopada 2018r. 
w sprawie: ustalenia składów osobowych Stałych Komisji Rady Powiatu 
w Starachowicach, zmienionej uchwałą Nr III/15/2018 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018r. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z imiennymi wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 60 do niniejszego protokołu.  
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 Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kolejny projekt 
uchwały.  
 
 W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 13 głosach „za”,  
5 głosach „wstrzymujących się”, 3 „nieobecnych” podjęła uchwałę  
Nr XXIV/282/ Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku  
w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 
18 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 61 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 18 
 
 Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXVII/204/2020 Rady 

Powiatu w Starachowicach z dnia 29 grudnia 2020r. w sprawie delegowania 
radnego Rady Powiatu w Starachowicach do składu Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku. 
 

Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 62 do niniejszego protokołu.  

 
 Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Marlenę Kostrzewę Sekretarz Powiatu  
o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  
 
 Pani Marlena Kostrzewa Sekretarz Powiatu przedstawiła treść powyższego 
projektu uchwały zgodnie z załącznikiem Nr 62 do niniejszego protokołu.  
 
 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Piotrowi Ambroszczykowi.  
 
 Starosta Piotr Ambroszczyk zgłosił kandydaturę na członka Komisji 
Bezpieczeństwa Radnego Sławomira Rymarczyka.  
 
 Radny Sławomir Rymarczyk wyraził zgodę.  
 
 Wobec braku innych pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  
 
 W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu  przy 12 głosach „za”,  
5 „wstrzymujących się”, 4 „nieobecnych, podjęła uchwałę Nr XXXIV/283/2021 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXVII/204/2020 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia  
29 grudnia 2020r. w sprawie delegowania radnego Rady Powiatu  
w Starachowicach do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 
 Treść uchwały z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 63 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 19 
 
 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/252/Rady Powiatu w 
Starachowicach z dnia 28 października 2021r. w sprawie powołania Rady 
Społecznej działającej przy Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach. 
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 Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 64 do niniejszego protokołu.  
 
 Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie powyższego projektu uchwały 
Panią Marlene Kostrzewę Sekretarz Powiatu.  
 
 Pani Marlena Kostrzewa Sekretarz Powiatu przedstawiła powyższy projekt 
uchwały zgodnie z załącznikiem Nr 64 do niniejszego protokołu.  
 
 Wobec braku pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady 
poddała go pod głosowanie.  
 
 W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 14 głosach „za”,  
4 „wstrzymujących się” i 4 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXIV /283/2021 
Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie 
powołania Rady Społecznej działającej przy Powiatowym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Starachowicach. 
 

 Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 65 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 20 
 
 Wnioski i oświadczenia radnych.  
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż  w dniu 24 listopada 
2021r. wpłynął do niej wniosek radnych Klubu Prawa i Sprawiedliwości o odwołanie 
Pana Piotra Babickiego z funkcji Starosty Starachowickiego. Zgodnie z art. 31 ust. 
1, 2 i 3 ustawy o samorządzie powiatowym Rada powiatu może odwołać starostę, na 
wniosek co najmniej 1/4 ustawowego składu rady. Wniosek, wymaga formy 
pisemnej i uzasadnienia przyczyny odwołania oraz podlega zaopiniowaniu przez 
komisję rewizyjną. Odwołanie starosty następuje większością co najmniej 3/5 
głosów ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Głosowanie w sprawie 
odwołania, rada powiatu przeprowadza po zapoznaniu się z opinią komisji 
rewizyjnej na następnej sesji po tej, na której zgłoszono wniosek o odwołanie, nie 
wcześniej jednak niż po upływie 1 miesiąca od dnia zgłoszenia wniosku. Wobec 
powyższego, zgodnie z obowiązującymi przepisami, wniosek zostaje przekazany do 
Komisji Rewizyjnej.  
 
 radna Joanna Główka zgłosiła wniosek w imieniu mieszkańców ulicy 

Borkowskiego 5 i Wspólnoty Mieszkaniowej – aby zabezpieczono pieniądze na 
dokonanie naprawy nawierzchni odcinka dojazdu do bloku przy tej ulicy.  
Ta ulica to jest przy starostwie. Tam mieszkają starsi ludzie. Niestety nie stać 
ich na to, żeby sami to zrobili ze względu na to, że w 2021 nie było środków 

zabezpieczonych na tego typu inwestycje. Dlatego w imieniu mieszkańców 
proszę o wykonanie naprawy dojazdu do nieruchomości przy ulicy 
Borkowskiego 5. 

 
Treść wniosku stanowi załącznik Nr 66 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 21 

 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż Sekretarz obrad 

zapoznał się z treścią protokołu i go podpisał. Poinformowała, iż do chwili obecnej 
nie wpłynęły żadne uwagi Radnych dotyczące protokołu Nr XXXIII/2021 z dnia   
25 października 2021 roku. 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr XXXIII/2021.  
 
 W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach „za”,  
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 4 „nieobecny” przyjęła powyższy protokół. 
 
Ad.22 
 

Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż tematyką obrad 
kolejnej sesji będzie min.: 

1. Uchwalenie budżetu Powiatu na 2022 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu. 

2. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Powiatu na I półrocze 2022 r.  
3. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 
4. Przyjęcie planu pracy Rady Powiatu na 2022 rok. 

O terminie Sesji Radni zostaną poinformowani.  
 
Ad. 23 

 
Zakończenie obrad. 

 
 Wobec wyczerpania całości porządku obrad Przewodnicząca Rady Bożena 
Wrona o godzinie 16:44 zamknęła obrady XXXIV sesji Rady Powiatu. 
 
 
  Na tym Protokół zakończono i podpisano. 
 
         Przewodnicząca Rady 

                  Bożena Wrona 

Sekretarz Obrad 

Marek Maciukajć  
 
Protokołowały: 
 
Izabela Rafalska, Martyna Swaciak 
 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na stronie:  

https://esesja.tv/transmisja/20978/xxxiv-sesja-rady-powiatu-w-starachowicach-z-
dnia-25112021r.htl 


